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O ŽRTVAH IN KRVNIKIH
S PARKIRANJEM SO TEŽAVE / MIKULIN TRETJI V KIELU

DEMOGRAFSKA REVOLUCIJA
(Mef) Število prebivalcev Izole se je ta teden 
povečalo za najmanj četrtino oziroma za kakšnih 4 
tisoč teles in prav toliko žejnih grl, lačnih želodcev, 
radovednih oči in zabave željnih nog. Temu je treba 
prišteti še kakšnih 400 dodatnih pločevinastih 
uporabnikov prostora in še kakšno plastično plovilo, 
jadralno desko, kolo, rolke ali kaj podobnega. 
Skratka, ta teden se je prebivalstvo Izole bistveno 
povečalo, bistveno pa se je spremenila tudi njegova 
demografska struktiura. Izola seje iz mesta starejših 
občanov spremenila v mesto mladih, to pa seveda ne 
more miniti brez posledic.
Opaziti jih je navsakem koraku. Mesto pravzaprav 
kar kipi, postalo je bistveno glasnejše, nabito do 
skrajnosti, polno novih zvokov in občasno tudi tenzij, 
ki jih sicerrazmeroma mimo mediteransko mestece 
ni čisto vajeno. Res se iz leta v leto bolje pripravlja 
na to svojo poletno transformacijo a se vendarle zdi, 

da je strategija razvoja 
turizma, ki že nekaj časa 
nastaja v razmeroma 
skritem okolju, izrednega 
pomena. V njej bo namreč
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treba najti tudi odgovor na bistveno vprašanje, ki se 
glasi: Kako v litrsko steklenico natočiti liter in pol 
tekočine?
Fiziki bi seveda zmajevali z glavo, v turizmu pa je 
kaj takega seveda mogoče, seveda pod pogojem, da 
domačini del svojega običajnega življenskega 
prostora odstopijo novodošlim, začasnim 
prebivalcem njihovega mesta. To preprosto pomeni, 
da se morajo sprijazniti s tem, da bodo namesto 
običajnega parkirišča morali poiskati tisto pri 
ladjedelnici ali kje drugje, da bodo dlje v noč morali 
poslušati glasne zvoke poletnih zabav, da bodo imeli 
v trgovinah daljše vrste, da bodo težje našli mizo v 
svoji tradicionalni kavami in da se bodo na kopališču 
s prišleki borili za vsakmeter plaže ali sence.
Seveda ni treba biti poseben načrtovalec da ugotoviš, 
kako je to mogoče le v primem, da ima čimveč ljudi 
zagotovljen dohodek iz turistične blagajne. V Izoli 
odstotek ljudi, ki neposredno živijo od turizma še ne 
presega 20 odstotkov,če pa bi prišteli tudi tiste, ki 
imajo od turizma posredne koristi, potem ta delež že 
preseže tretjino, kar je seveda dober pogoj zato, da bi 
lahko postali zares turistična občina. Seveda pa bo 
treba na takšno zavest vplivatitudidrugače, ne le z 
denarjem. Med tistimi občani, ki se pritožujejo zaradi 
prej omenjenih posledic turizma je namreč velik 
delež tistih, ki jim turizem daje kruh. Normalno se 
jim zdi, da je hotel v katerem so zaposleni poln, ko 
pa dobijo pod svoje okno stojnico ali glasbo na teraso 
sosednje restavracije pa je že ogenj v strehi. Te 
dvojnosti pa niti strategija ne bo rešila.

ODPISANI SO PADLI
Sobotna tramontana je pokazala iz kakšnega testa je 
narejena. Zapihala je na vso moč, čisto na kratko a dovolj 
močno, daje pobrala senčnike po plažah, prevrnila nekaj 
stojnic, dvignila nekaj tend in celo polomila nekaj dreves 
oziroma drevesnih vej. Kaj več od tega pa vetrovni val ni 
postoril hudega, tako da smo tramontano že naslednji 
dan pozabili, čeprav je spravila v smrtni strah nekaj 
plavalcev in jadralcev s tečajniki policijske šole vred. 
Komunalci so takoj po tramontani že zavihali rokave in 
se lotili odstranjevanja velike veje starega koprivovca v 
parku Pietra Coppa, ki jo je na razočaranje komunalcev 
preprosto odlomilo in tako je padla smrtna obsodba za še 
eno parkovno drevo. Strokovnjaki so namreč že prej 
predvidevali, da so drevesa v umiranju, skušali so jim 
pomagati s temeljitim obrezovanjem, zdaj pa se je 
pokazalo, da je bilo delo odveč. Drevesna sredica je 
komaj še živa, okrog nje pa je povsem trhla, mrtva 
drevesna masa, kar se je zdaj še enkrat potrdilo. 
Koprivovec bodo tako morali podreti, namesto njega pa 
bodo zasadili kakšno drugo drevo, ki bo parku v ponos 
šele čez nekaj let.
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PTT's \OT DEAD
V tej rubriki objavljamo pisma z odgovori, mnenji in razmišljanji bralcev tega 
časopisa pa tudi tistih, ki so v časopisu slučajno omenjeni in se jim zdi vredno 
ali potrebno odgovarjati natukaj izrečena in zapisana mnenja drugih. Seveda 
v uredništvu pazimo, da objavljamo le tista pisma, ki so v skladu z zakonom o 
medijih ter niso žaljiva ali bi lahko drugače prizadela kogarkoli. Pri odločanju 
o objavi se uredništvo odloča v skladu z lastno uredniško politiko in v tradiciji 
sodobne demokracije in obveščanja.

GALERIJA REX NA HITRO 
ZAPIRA SVOJA VRATA
Po dveh letih in pol intenzivnega delovanja Galerije Rex v Muzčevi 
ulici v lokalu za 1 tolar se vrata galerije zapirajo. Da se bo treba iz 
lokala izseliti sem vedel že dolgo - kakšno leto, odkar se je našel 
nov najemnik pripravljen plačevati ekonomsko najemnino. V tem 
letu pa nisem mogel z ustreznimi občinskimi uradniki najti novo 
trajnejšo lokacijo za nadaljevanje aktivnosti na področju 
predstavitve Rexa. Nov prostor bi lahko postal muzej, pomemben 
za turističen razvoj mesta.
Ponujena nova lokacija je žal le začasna (dva meseca) in za kvaliteten 
razvoj moje ideje prekratkotrajna. V času obstoja Galerije REX sojo 
obiskali ljudje iz vse Slovenije, zamejstva in tujine, veliko člankov in 
reportaž je bilo narejenih in mislim, daje bila moja galerija med vsemi 
največkrat omenjena v različnih medijih. Tako se začasno umikam, 
hkrati pa upam, da se bodo turistični delavci ob morebitnem obujanju 
tega projekta zavedali mojega pionirstva pri tem delu.
Žal moram to napisati, saj so ob proslavi 100 letnice prihoda vlaka v 
Izolo pozabili kdo je bil dejanski pobudnik in začetnik ustvarjanja 
muzeja vlakcev. Na proslave me ni nihče povabil, verjetno iz osebne 
zamere. Na srečo so v Kopru in Piranu ljudje, ki so to delno popravili. 
Naj spomnim še kdo je začetnik turistične trgatve oljk. Sam sem 
začel s tem in to v času, ko sem se z turizmom poklicno ukvarjal. 
Organiziral in vodil sem prvo turistično trgatev grozdja, nato pa še 
obiranje oljk. Rezultati so presegli vsa pričakovanja in na te so sedaj 
nekateri zelo ponosni. Dodam naj, da sem takrat za realizacijo porabil 
kar nekaj energije, da sem prav te ljudi prepričal v koristnost take 
akcije.
Še marsikaj sem naredil za to mesto v katerem živim več kot 5o let, da 
pa ne bo izpadlo kot samohvala bom raje zaključil.
Kdor želi spremljati nove dosežke v povezavi z ladjo Rex naj redno 
obiskuje spletno stran ali pa me ustavi na ulici in se bomo pomenili. 
Sem človek širokega srca in odprtih rok pripravljen na razgovor in delo. 
Hvala.

Marjan Kralj
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Pomagajmo otrokom 
pri nakupu 
šolskih potrebščin.

Najdete nas na vseh večjih poštah. TRR: 24200-9003852948, 
sklic: 00 250602, namen: Ko bom velik

VSTOPNINA JE PROBLEM!
V zadnjem Mandraču (št. 466, 27.junij) je Drago Mislej - Mef v 
uvodniku na naslovnici zelo lepo in natančno opisal težave vseh, ki 
se kakorkoli ukvarjamo ali pa vsaj poskušamo ukvarjati z 
organizacijo prireditev. Z vzrokom ter posledicami, ki jih 
povzročajo hipermarketi je zadel bistvo problemov, a vseeno 
menimo da je potrebno stvari malce osvetliti, kajti vzrokov za cene 
vstopnic je le nekoliko več.
Ideal Concerts iz Izole seje po dobrih 12 letih dela, predvsem v 
tujini, odločil, da pripravi festivalski koncert v domačem kraju. Ves 
ta cirkus, kot ga mnogi v Izoli res ljubkovalno imenujejo (tudi 
nebodigatreba!) je namenjen predvsem zabavi mladim po letih in 
po počutju. Ob tem ponujamo tudi precejšnjo promocijo Izole, 
mnogi lastniki lokalov pa se še zelo dobro spominjajo, koliko so 
imeli povečan promet pred dvema letoma, ko smo gostili Iron 
Maiden. Torej nedvomno lahko vsi ugotovimo, da se mestu in tudi 
ljudem, ki delajo in živijo v njem taka prireditev izplača. Tukaj pa 
za nas nastane "nočna mora"! Članek z zgornjim naslovom je bil 
objavljen na 13. strani. V povezavi z uvodnikom bi lahko sklepali, 
da malenkosten očitek leti na organizatorje zaradi cene vstopnic. 
Povsem se strinjamo, da bi bilo najlepše, če bi bili vsi koncerti brez 
vstopnine! A žal nikakor ne gre. Glasbeniki imajo svojo ceno in 
kompletna organizacija sloni prav na njih. Trditev iz uvodnika, da 
so krivi glasbeniki drži enako kot trditev za hipermarkete. Kljub 
temu pa problem cene vstopnic s tem ni rešen. Za letošnjo prvo 
izvedbo festivala smo pripravili 15 izvajalcev, v upanju, da bomo 
ponudili prebivalcem in turistom na Obali kvalitetno koncertno 
zabavo. Veliko podporo smo dobili tudi v večini občinskih služb, a 
kot grom nas je šokirala cena posameznih storitev, ki jih nujno 
potrebujemo. Stadion, za katerega vsi Izdani vemo kaj ponuja, je 
kot bi rekli domačini "uko iz glave"! Na stadionu sta le dve 
primerni slačilnici za glasbenike poleg štirih manjših, dva dvojna 
vhoda za obiskovalce, pisarn primanjkuje že za uslužbence kluba, o 
WC - jih ni ne duha ne sluha, prostori pod tribunami, kjer bomo 
pripravili jedilnice za delovno osebje so na pesku, ogromna težava 
pa je električna energija in delovne luči. Le za postavitev luči bomo 
morali odšteti okoli milijon tolarjev, drugih operativnih stroškov 
raje ne bi omenjali. In za vse kar stadion ima ter posebej kar nima, 
bomo odšteli polovico najnižjega najema Praterja na Dunaju. Le za 
primerjavo, Frater ima začetno ceno dobrih 15 tisoč €, kaj vse pa 
ponuja bolje, da ne naštevamo! A vseeno, odločili smo se za Izolo 
in pri tem ostajamo. Še veliko drugih segmentov je prisotnih, ki 
silijo organizatorje v številne kalkulacije, da se pride do najnižje 
možne cene vstopnic. Ob vsem tem pa je prav neverjetna ignoranca 
lokalnih gospodarskih sistemov glede sponzorstva in 
pokroviteljstva. Včasih si mislimo, daje bolje vprašati za 50, 100 in 
več tisoč nekdanjih mark, ter obenem takoj vedeti, da si že 'zmrznil’ 
kot pa za kakršnokoli manjšo pomoč. Vsi, ki vztrajamo pri tem delu 
upamo, da bomo enkrat le ujeli zlato ribico v podobi velikega 
glasbenega imena, razprodali stadion in nato bo okolica zares imela 
razlog, da trobi okoli, kako se valjamo v denarju! Če nas ne bodo 
tudi tedaj stroški pojedli!?
Do tedaj pa lahko vsaj v Ideal Concerts upamo, da bomo imeli čast 
na festivalu v Izoli gostiti znano javno ime (g. Jankoviča ali kakega 
drugega direktorja ali javno osebo), katero bomo z veseljem 
postregli v VIP prostorih ter mu izkazovali vse časti!
Zagotovo pa bodo tudi "velike face" vstopile za ceno 3 tisočakov 
kolikor stane vstopnica za študenta ali zaposlenega!

Mladen Patajac 
Ideal Concerts 

Izola



37. seja Občinskega sveta

KRIMINALISTE ZA MILIJON TOLARJEV
Tokratna seja občinskega sveta je bila zelo podobna mnogim 
prejšnjim in še enkrat se je pokazalo, da imamo v občini dva 
številčno dokaj enakovredna pola oblasti, ki ju povezuje med seboj 
cela vrsta pogodb a se dejansko nobene ne držijo. In tako smo še 
enkrat doživeli spopad na ravni LDS, ZZP proti ZLSD, It. 
narodnost, ki se je po pričakovanjih prevesil na stran prvih, saj je 
tukaj pač čas volitev in je poštenje argument s katerim je zelo 
dobro čimbolj manipulirati.
Problem, kije ponovno razdelil nekdanje zaveznike in celo koalicijske 
partnerje (nihče od njih še ni prekinil nobene od pogodb ali dogovorov) 
je povezan z odprtimi vprašanji v zvezi s plačevanjem članarine 
Lokalni turistični organizaciji oziroma Zavodu za turizem Kot je 
znano so na seji upravnega odbora zavoda v letu 2000 sprejeli sklep o 
plačevanju članarine, sledili so protesti nekaterih "obveznih plačnikov" 
nakar so po dodatnem tolmačenju število obveznih plačnikov bistveno 
zmanjšali in končno sprejeli sklep o plačilu zmanjšane članarine. 
Nekateri zavezanci so to članarino tudi plačali, vsega skupaj pa se je 
zbralo za približno milijon tolarjev tako zbranega denarja, kije seveda 
končal v občinskem proračunu.
Lani, ko bi morali sprejeti sklep o plačevanju višjega deleža članarine 
pa so se na Zavodu odločili, da plačevanje članarine zamrznejo dokler 
se to področje zakonsko ne uredi. Takšen sklep je dobil v sprejem tudi 
občinski svet, potem pa so se začeli zapleti v zvezi s plačili iz prejšnjega 
leta in končalo seje pri ugotovitvi, daje bila seja upravnega odbora iz 
leta 2000 dejansko nesklepčna in tako tudi sklep o plačilu članarine 
neveljaven.
Svetniki ZZP so predlagali in s pomočjo večine svetnikov tudi sprejeli 
sklep, da vso dokumentacijo zavoda in ugotovitve delovne skupine, 
ki je odkrila nesklepčnost upravnega odbora, predajo organom 
pregona, kar dejansko pomeni, da bodo v Zavod, ki je trenutno brez 
direktorja, prišli kriminalisti, seveda če bo tožilec ugotovil, da so podani 
pogoji za odkritje kaznivega dejanja.
Poleg tega so še sklenili naj strokovne službe pripravijo predlog 
vračanja članarine tistim, ki so jo plačali leta 2000, disciplinska 
komisija pa naj sproži postopek proti odgovornim. Hkrati je Občinski 
svet zaprosil Nadzorni odbor naj ponovno preuči delovanje Zavoda 
za turizem, Turistično informativnega centra in Turističnega 
društva ter o tem v treh mesecih seznani svetnike.

KAM PO ČASOPIS, OHLAJENO PIJAČO 
IN DROBNE RAZVADE

ALENKA VAS PRIČAKUJE 
V KIOSKU DELO PRODAJA

V DREVOREDU l.MAJA
od ponedeljka do petka od 5.30 -13.30 in od 16.30 - 21.00 ure 

ob sobotah od 7.00 -12.00

STARA OBČINA NOVI TEMELJI
Prejšnji teden so gradbinci pobrali omet s temeljev stare občinske stavbe na 
Velikem trgu, kjer je bil do nedavnega sedež javnega podjetja Komunala in kjer 
še zdaj domuje del izolske občinske uprave. Glede usode tega objekta in

izpraznjenega pritličja je bilo kar 
nekaj ugibanj, kot vse kaže pa se bo 
končalo tako, da bo v adaptirane 
prostore prišla ena od služb, ki zdaj 
domujejo v stari ribarnici 
(najverjetneje pristaniška kapitanija) 
poleg njih pa naj bi se tja preselila

, 11101 občinska inšPekciJa> ki bo na ta
način še malo bliže občanom.

KABELSKA PRIHAJA V JAGODJE
Svet KS Jagodje-Dobrava je na svojo redno sejo, ki je potekala 
13.junija, povabil Aca Kabanico, direktorja podjetja Elta d.o.o., ki že 
upravlja sistem kabelske televizije v starem delu Izole, že nekaj časa pa 
se pripravlja tudi na napeljavo kabelskega sistema v Jagodju. Takšen 
sestanek so v krajevni skupnosti že dalj časa načrtovali, saj so želeli 
izvedeti, v kakšni fazi je omenjeni projekt, predvsem pa kdaj lahko 
krajani pričakujejo, da se bodo lahko prišli do kabelskega priključka in 
kakšna bo cena le-tega.
Na sestanku je Maks Filipčič, predsednik sveta KS, najprej podal 
nekakšen kronološki pregled dogajanja okrog kabelske televizije. Pred 
leti je največji problem predstavljala pomanjkljiva infrastruktura, zdaj 
pa so gradbena dela že skoraj zaključena in te težave ni več, je povedal 
Filipčič. Vendar pa se še vedno sprašujejo, zakaj je bilo enotno 
gradbeno dovoljenje pridobljeno le za del Jagodja (strnjeno naselje) in 
vanj ni zajeto zaledje naselja in Dobrava.
V zvezi s tem je Kabanica pojasnil, da so morali postopek gradbenega 
dovoljenja deliti zaradi Elektra, ki jim mora dati služnostno dovoljenje 
oziroma soglasje. Teoretično ne bi mogli urediti celotne dokumentacije 
in projekt ne bi bil nikjer izpeljan. Projekt je torej moral biti razdeljen, 
da so lahko pričeli z deli, stoji v zapisniku seje. Izgradnja napeljave 
kabelske televizije je tako v strnjenem delu naselja skorajda 
zaključena, v tem trenutku pa poteka postopek pridobitve uporabnega' 
dovoljenja. Takoj, ko bodo dovoljenje pridobili, bodo pripravili 
ponudbo za zainteresirane krajane, ki bo enako zavezujoča kot pogodba. 
Cena kabelskega priključka v Jagodju ne bo bistveno drugačna od cene 
priključkov v starem delu mesta, vsekakor pa ne bi smela biti višja od 
90.000 tolarjev, je zagotovil Kabanica. Njihovo stališče je, da bodo 
priključke delali tam, kjer bodo ljudje pač za to zainteresirani.
Ob koncu so sklenili, da bo izvajalec del na sedež krajevne skupnosti 
dostavil projektno dokumentacijo, ki bo na vpogled krajanom. Pred 
dobrim tednom dni so predstavniki Elte to že storili, tako da so na 
sedežu KS Jagodje-Dobrava v času uradnih ur na ogled načrt, kjer je 
mogoče videti kje bodo postavljene razdelilne omarice Krajani si lahko 
ogledajo, kje se kabelska napeljava najbolj približa njihovemu bivališču 
in kako se bodo lahko nanjo priključili.(K.B.)
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OBALA V MALEM

nepremičnine
e-mail: sifra@siol.net

immobili
S.p. Ivan Konstantinovič univ.dipl.ekon.

NAKUP, PRODAJA, ZAMENJAVA HIŠ, STANOVANJ, PARCEL
IMAMO LICENCO IN 12 LET DELOVNIH IZKUŠENJ PRI POSLOVANJU Z NEPREMIČNINAMI
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Ribiči zapletajo meddržavne odnose

PODKOMISIJE NE BODO POM AC ALE
Pet let je že tega, kar je Hrvaška ratificirala Sporazum o 
obmejnem prometu in sodelovanju (SOPS) med Slovenijo in 
Hrvaško, Slovenija pa je to storila šele lani jeseni.. Državi sta ga 
začeli izvajati v začetku marca letos, za njegovo izvajanje pa skrbi 
stalna mešana komisija, v kateri slovenskemu delu predseduje dr. 
Benjamin Lukman, hrvaškemu pa Olga Kresovič.
Omenjena mešana komisija se je, tudi zaradi številnih težav pri 
uresničevanuju že sprejetega sporazuma in mnogih nerešenih vprašanj 
sestala v Piranu, kjer pa so dosegli le to, da so ustanovili kar tri nove 
podkomisije, kar bi po Churchilu pomenilo, da želijo reševanje 
problemov še nekoliko odmakniti. Doslej seje namreč pokazalo, da so 
različne podkomisije o zadevah razpravljale, potem pa skoraj redno 
potrebovale posredovanje glavne komisije, ki naj razreši gordijske 
vozle, ki sojih napletle. Še najpogosteje pa je v politiki tako, da morata 
na koncu stvari reševati predsednika dveh vlad na kakšnemskupnem 
kosilu. Ampak pustimo to razmišljanje in povejmo, da so bodo članiteh 
treh podkomisij za proračunski denar pogovarjali o prometnih 
povezavah in gradnji mejnih prehodov (1), z mejnim režimom in 
izdajo različnih dokumentov (2), in z oblikovanjem turističnih 
območij ob meji (3). Do konca prihodnjega letabosta državi zgradili 
tudi štiri skupne maloobmejne prehode, od tega na slovenski strani 
Brezovica-Brezovica ter Slum-Rakitovec.
Seveda posestanku komisije ni šlo brez novinarskih vprašanj v zvezi z 
urejanjem ribolova v obmejnem območju. Predsedujoči slovenskega 
dela komisije, Dr. Benjamin Lukman je povedal, da so s strani 
hrvaškega dela komisije dobili odgovor, da so Hrvatje zavezani k 
izvajanju vseh členov sporazuma in da o spremembi 49. člena, ki 
govori o vzajemnem morskem ribolovu, nimajo nobenih uradnih 
pobud. Seveda pa bo do začetka izvajanja tega dela sporazuma minilo 
še veliko plim in osek, saj se morajo dogovoriti še o izdaji ribiških 
dovolilnic in o načinu nadzora količin ulova Sporazum namreč 
točno določa koliko rib kdo lahko ulovi, nadziranje te dogovorjene 
količine (50 ton za vsako stran) pa je seveda bolj ali manj nemogoče, 
saj niti doma ne zmoremo ugotoviti koliko rib zares ulovimo, saj se 
podatki statističnega urada in davkarije med seboj zelo razlikujejo. 
Zaradi tega in podobnih vprašanj so tudi ustanovili podkomisijo za 
ribištvo, ki pa doslej ni bila kaj prida uspešna, čeprav so dobili 
zagotovilo, naj bi pripravila operativni načrt izvajanja tega dela 
sporazuma.

SPRENEVEDANJE O ŠKOLJČIŠČU
Novinarje je seveda zanimalo tudi kako je s hrvaškim školjčiščem 
pred Kanegro za katerega so na hrvaški strani javnosti in komisije 
prepričani, da nikakor ni sporna, kar je predsednica hrvaškega dela 
komisije Olga Kresovič pojasnila z določilom SOPS-a, da bosta obe 
strani spodbujali razvoj marikulture. Seveda je slovenska stran 
komisije temu takoj nasprotovala z ugotovitvijo, da gre za enostransko 
poseganje v prostor, saj Hrvaška ni seznanila Slovenije, o postavitvi 
tega gojišča.
O vsakodnevnih meddržavnih ribiških prerekanjih, pogajanjih in 
prilaščanju pristojnosti pa na komisiji niso govorili, čeprav je bilo v 
zraku nenehno čutiti, da razmere za usklajevanje praktičnih delov 
maloobmejnega sporazuma niso ravno najboljše. Dejstvo je, da se je 
med slovenskimi in istrskimi ribiči razvila prava vojna, ki zaenkrat 
poteka na meddržavni in načelni ravni, če ne bo hitrih odločitev pa se 
lepega dne lahko zgodi, da bo na morju spet tekla kri, tokrat ne na delu, 
ki meji z Italijo ampak na tistem v piranskem zalivu. Kriza ribolova je 
namreč tolikšna, da je skoraj nemoralno zahtevati od ribičev trezno 
glavo in mirne živce.

ZDAJ ŠE SLUZ?
Nobena nesreča ne pride sama in prav lahko se zgodi, da bo z ribo tako 
siromašno slovensko morje v kratkem še bolj neradodarno do ribičev. 
Raziskovalci Morske biološke postaje iz Pirana so pri potapljanju pred 
Piranom menda opazili prve letošnje sluzaste tvorbe. Visoke 
temperature in lepo vreme je namreč ustvarilo idealne pogoje za to, da 
se je sluz začela gostiti pod morsko gladino in ponekod prihaja na 
površje. Hrvaški mediji prav tako že poročajo, da se je pri njih sluz 
začela kar pošteno gostiti in je ponekod že v večjih obsegih priplavala 
na površje.
Posadka ekološkega plovila, ki vsak dan čisti obalno morje kakšnega 
večjega pojava sluzi na našem morju še ni opazila, seveda pa so tudi oni, 
tako kot nekateri kopalci in navtični turisti opazili manjše zametke 
zbiranja sluzi, zato se se že začeli pripravljati na spopad s tem pojavom, 
če bo njega seveda prišlo. Po svoje pa se pripravljajo tudi v tistih javnih 
kopališčih, ki imajo urejene pregrade za preprečevanje vdora sluzi in 
druge umazanije na kopališča. V Izoli imajo takšne pregrade v 
Simonovem zalivu in na plaži hotela Delfin ter v izolski marini, drugod 
pa bodo kopalci verjetno odvisni od uspešnosti prej omenjenega 
ekološkega plovila.
Sicer pa je vprašanje, če nedavna burja in tramontana nista opravili zelo 
pomembnega dela, namreč razpršili sluz pod gladino, kar bi pomenilo, 
da vendarle ne bo predstavljala večje nevšečnosti za kopalce seveda pa 
tudi za ribiče, ki jim je pred dvema letoma dobro sklestila že tako 
skromen ulov.
Sluzenje morja je naraven pojav, ki ni odvisen od industrijskega 
onesnaževanja morja. Mikroskopske lebdeče alge in bakterije zaradi 
spletov različnih naravnih okoliščin (visoka temperatura, neprosojnost 
vode, morski tokovi,...) začnejo izločati snovi, ki delujejo kot nekakšno 
lepilo in nase vežejo lebdeče organizme ter druge delce, ki nato tvorijo 
velike podvodne splete, oblake oziroma zavese. V tej sluzi, ki za ljudi ni 
škodljiva, vendar je zelo neprijetna, je več kot 95 odstotkov vode, njena 
glavna sestavina pa je sladkor. Ponavadi nastaja v vodnem stolpu na 
globini dveh do dvajsetih metrov, od njene gostote pa je odvisno, ali bo 
prišla na površje. (MD)

KDO BO VODIL SRČNO KLINIKO V IZOLI?
Že nekaj let je stara prva ponudba o ureditvi visokostrokovnega 
kardiovaskularnega centra v izolski bolnišnici. Pred leti je to pobudo 
dala županja Breda Pečan, ki je dobila ponudbo znanega kardiologa 
dr. Radovanoviča, ker pa so se stvari začele zapletati po formalni plati 
je zanekaj časa vse skupaj utihnilo.
Pred dobrim letom, ko je podobno ponudbo dal tudi domačin dr. 
Klokočovnik pa je pobuda spet postala aktualna. Letos je Ministrstvo za 
zdravje objavilo razpis za tretji kardiovaskularni center v Sloveniji, ki naj bi 
ga uredili v Izoli, ponudbi pa sta poslala MC Medicor, d.d. Piran, in 
Zdravstveni zavod za kardiovaskularno dejavnost Izola. Slednjega je 
ustanovil dr. Tomislav Klokočovnik iz ljubljanske kardiokirurgije za 
Medico pa je menda velja, da bo v primeru, če bo dobila ta posel povabila k 
sodelovanju prav dr. Ninoslava Radovanoviča. V centru za kardiokimrgijo 
v Izoli bodo operirali srčne bolnike samoplačnike, pa tudi zavarovance.
Na ministrstvu so ugotovili, da sta obe ponudbi kompletni, komisija 
ministrstva za zdravje jejpregledala prispelo dokumentacijo, strokovni del 
pregleda pa bo opravila posebna strokovna skupina, okrepljena s tujimi 
eksperti s kardiološkega področja. Izvedeli smo, da omenjena komisija do 
tega tedna dela še ni opravila. (KB)



Zgodovina je že zapisana

KRVNIKI BI RADI POSTALI ŽRTVE
V koprski mali gledališki dvorani je bila v petek, 28. junija tisjkovna 
konferenca, ki so jo pripravili vsi trije obalni odbori Združenja borcev 
in udeležencev NOB, na njej pa so predstavili nekatera sporna 
vprašanja, ki se v sedanjem italijanskem prostoru vse pogosteje 
predstavljajo in obravnavajo kot slovenska genocidna dejanja v 
vojnem obdobju v odnosu do Italijanov, samo zato ker so bili Italijani. 
Tako se v sosednjem prostoru med nekaterimi revanšističnimi silami pa 
tudi v pravnih postopkih že nekaj časa dogaja prava kriminalizacija 
partizanskih borcev IX. korpusa in še posebej se izrablja 
takoimenovana bazoviška fojba (šahta) v kateri naj bi bilo, po večkrat 
ponovljenih trditvah, več tisoč pokončanih Italijanov.
Na tiskovni konferenci so se tudi nekateri neposredni udeleženci teh 
dogodkov spraševali, ali je dopustno, da krivci obtožujejo svoje žrtve in 
ali naj Bazoviška fojba res služi temu namenu. V gradivu, ki so ga 
prejeli predstavniki medijev je bil med drugim tudi odlomek iz 
pričevanja enega od ujetih partizanov, ki pripoveduje o doktorju 
Collotiju, kije ujetnike mučil z električnim tokom. Tako-le piše:
Colloti ni izgubil svoje mirnosti. Nadaljeval je z mučenjem, dokler ni 
prišel nekdo poročat: "Odkrili smo jih. Štiri žrtve imamo, sedem trupel 
leži tam in dva bandita sta ranjena! " Colloti je pritisnil na električni stol 
do kraja in sedma lučka se je prižgala čisto na kraju lestvice in na kraju 
človeške vzdržljivosti ter en sam las do večnosti. Ko sem se prebudil iz 
nezavesti se je nad menoj sklanjal belogardist. Mogoče je hotel tudi on 
kaj prispevati k veliki zmagi. Držal je v roki tisto prosto žico in se me 
dotikal po prstih. Izza njega pa sem slišal Collotija, ki ga je svaril naj ne 
napravi kratkega stika.
V istem gradivu je objavljena tudi fotokopija dokumenta s katerim je 
italijansko Ministrstvo za obrambo leta 1953 odlikovalo istega Collotija 
za njegov prispevek reševanju italijanskosti Trsta, mesto Catanija pa je 
obljubilo postaviti mu spomenik.

Dobili smo izvrstno nemško 
negovalno kozmetiko WATEKO

Na Primorskem samo v Reviti 
Izjemno nizke cene

(Primeri: krema za kožo že od 316 SIT, zeliščna sprostilna kopel 1/2 litra 603 SIT, 
tekoče kremno milo 1/2 litra 450 SIT,-)
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Posebno mesto so na tiskovni konferenci dobile informacije in 
izmišljotine v zvezi z bazoviško fojbo. V tekstu Claudio Cernigoi z 
naslovom Operazione foibe a Trieste je med drugim zapisala: "Kaj so 
dobili zavezniki v šohtu je mogoče razbrati iz posebne strani, ki jo je 
posvetil II Piccolo dne 10. 1. 1996 takratnim izkopavanjem na podlagi 
strogo zaupnega dokumenta, shranjenega v Public Record Ofice v 
Londonu. Tam piše, da je bilo v tisti "masi" menda 13 nemških vojakov 
in en civilist.
Več o tiskovni konferenci in tam predstavljenih argumentih bomo 
zapisali v eni od poletnih številk Mandrača v kateri bomo objavili 
pogovor z enim od pomembnih akterjev takratnih dogodkov.

S KAMERO PROTI POŽAROM
V Ladjedelnici Izola so minuli petek iz rok Milana Tomaževiča, 
člana uprave Zavarovalnice Trgilav, prejeli v uporabo posebno 
toplotno občutljivo video kamero, ki zaznava temperaturne 
spremembe na materialih in v okolju ter na ta način omogoča 
pravočasno zaznavanje nevarnosti izbruha požara.
V izolski ladjedelnici namreč vsak dan uporabljajo orodja s toplotnim 
izvorom in odprti ogenj, zato je nevarnost požarov velika. Škoda, ki jo 
povzroči podivjani ogenj pa je ponavadi izjemno visoka. V zadnjem letu 
dni so se morali spoprijeti z dvema večjima požaroma. Junija lani je 
zagorelo na ladji Val Grande, kjer je bilo škode za 600.000 dolarjev 
(od tedaj ladjedelnica plačuje višje zavarovalne premije), decembra pa 
na ladji Atlantic Start, kjer pa odgovornost in vzrok za požar še nista 
znana. Če bi s takšno kamero razpolagali že takrat, bi bilo tudi 
ugotavljanje odgovornosti lažje. Sicer pa so po zadnjih dveh požarih v 
ladjedelnici uvedli zelo ostre protipožarne ukrepe, s pomočjo kamere pa 
bodo po besedah Dimitrija Živca, direktorja Ladjedelnice Izola, te 
ukrepe le še nadgradili, tako da bodo gasilci novo pridobitev uporabljali 
24 ur dnevno. Poleg preprečevanja požarov pa je kamera koristna tudi v 
primeru,da kljub vsemu pride do požara. Z njo bodo namreč lahko 
"pogledali skozi dim in celo zidove" ter tako skrajšali čas reševanja ljudi 
in imetja.
V Triglavu so za kamero odšteli 3 
milijone tolarjev in je med 
sorodnimi aparaturami v Sloveniji 
najbolj tehnično dovršena. Kot 
pravijo v Ladjdelnici Izola, se bo 
naložba zavarovalnici povrnila že 
po prvem letu. Predvsem pa si z 
vlaganjem v preprečevanje 
požarov v zavarovalnici obetajo 
manj škodnih primerov, ki so 
posledica tovrstnih nesreč. (K.B.)
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Izola je postala zelo mlado mesto

ŠPORTNIKI SO IZOLO SPREMENILI V
Izola se je spremenila v pravo mesto mladih. Potem ko smo 
nekoliko neopazno gostili okoli 400 udeležencev športnih iger 
mladih Alpe Adria, se je v nedeljo začel jubilejni 10. Evrofest, ki 
je rekorden po številu udeležencev (154 ekip iz 18 držav), pa tudi 
po tem, da se je v tretje otvoritve resnično udeležil tudi častni 
pokrovitelj Evrofesta, predsednik R. Slovenije, Milan Kučan. Ta 
je na otvoritvi povedal, da je Izola zares mlado mesto in da 
občuduje pogum organizatorjev, kar je ponovil tudi predsednik 
Rokometne zveze Slovenije, Zoran Jankovič, ki pa je že dokaj 
reden gost rokometne Izole. Mlade športnike je pozdravila izolska 
županja Breda Pečan, pridružil pa se ji je tudi legendarni Bepo in 
Evrofest seje začel.

Tradicionalne mažoretke so tokrat prišle iz Povirja.

Seveda ni bilo mogoče spregledati lepih švedskih rokometašic.

Skandinavci vedo kako je na velikih športnih prireditvah, saj so 
prav zdaj izolske rokometašice na enem takšnih turnirjev na 
Švedskem. Tako-le pa so se zabavale Norvežanke.

Glavni organizator festivala je Tone Barič, ki se na tej fotografiji še 
vedno razmeroma sproščeno smeji, vendar je bistveno boljše volje 
Jože Černelič, ki v občini Izola skrbi za finančni del takšnih 
prireditev.

Izola je dovolj velika za ljudi a premajhna za avtomobile. Na Lonko 
so organizatorji spravili 2000 ljudi parkirnih mest pa je le nekaj 
več kot 100.



MESTO IGER IN MESTO ZABAVE
Začetek Eurofesta so pozdravili zelo ugledni gostje. Gotovo ste jih 
spoznali, če pa niste ste iz Tajvana ali pa iz Estonije.

DELAVNICE NA TRGU
V soboto so se na Manziolijevem trgu predstavili otroci in mentorji 
delavnice Zvezdice, ki deluje v sklopi izolskega Društva prijateljev 
mladine. Predstavili in prodali so nekaj svojih izdelkov, zaigrali 
gledališko predstavo in sploh poživili sobotni Manziolijev trg

DIŠALO JE PO ZELENJAVI
V soboto dopoldne pa je na Manziolijevem trgu Dario Corteze, 
znani slovenski poznavalec zdrave hrane, predstavil svojo novo 
knjigo o zelenjavi in o pripravi zelenjavnih jedi. Prišlo je kar nekaj 
ljubiteljev takšne kuhinje in celo nekaj navadnih radovednežev. 
Ocena mineštre, ki jo je pripravil kar na trgu, takorekoč brez vsega 
zgolj z zelenjavo: odlično. Knjigo prodajajo v Graffitu.

Športne igre mladih Alpe Adria

NASVIDENJE ISTRA, 
POZDRAVLJENA KOROŠKA
Na mladinskih poletnih igrah Alpe-Jadran, ki so se zaokrožile sredi 
prejšnjega tedna je biloSOO tekmovalcev, in spremljevalcev iz 16 
evropskih držav
Igre, ki so jih nekateri napovedovali kot letošnji osrednji športni in 
turistični dogodek naslovenski obali so v turističnem pogledu morda 
nekoliko razočarale, saj so bili organizatorji preskromni pri 
promoviranju dogodka, zato pa je bil športni del prireditve gotovo 
kvaliteten. Štiri dni je trajalo druženje in tekmovanje 800 tekmovalcev 
in spremljevalcev iz 16-tih držav in regij, Izola pa je k uspešnosti 
prireditve prispevala tekmovanja v odbojki, ki so se dogajala v obeh 
športnih dvoranah in zabavno druženje udeležencev v Simonovem 
zalivu, kjer jih je med drugimi zabavala Lara Baruca s svojo skupino. 
Udeleženci srečanja so bili z organizacijo in izvedbo prireditve v 
glavnem zelo zadovoljni, saj so na ta način zelo lepo združili počitnice 
in športna tekmovanja, organizatorji pa so nekoliko potarnali le nad 
slabim vremenom, ki je preprečilo, da bi lahko dosegli še več izvrstnih 
rezultatov in rekordov v teh mlajših kategorijah. Na poletnih igrah Alpe 
Adria namreč sodelujejo mlajši prihajajoči reprezentanti v odbojki, 
košarki, atletiki in plavanju, zato so obiskovalci lahko videli na delu 
tudi nekaj bodočih znanih športnih imen.
Kot je povedal član organizacijskega odbora Vojko Vojvoda pa je bil 
dosežen predvsem glavni namen teh iger. To je druženje mladih, tkanje 
novih prijateljstev med mladimi iz tolikih različnih držav in pokrajin., 
mladi športniki pa so bili s pogoji tekmovanja v Izoli zelo zadovoljni, le 
v veliki telovadnici v 
Livadah so pogrešali 
tribune, saj brez njih ni 
gledalcev in ni pravega 
navijanja.
Sicer pa so udeleženci 
na koncu še izvedeli, da 
bodo naslednje
mladinske igre Alpe 
Adria na Koroškem.



TABORJENIE Z IZOLSKIMI
tUTURlS-MIKLAVC S TEŽAVO
Na igrišču v Simonovem zalivu so v 
petek in soboto igrali prvi turnir 
letošnjega državnega prvenstva v 
odbojki na mivki. Izolski organizatorji s 
Tihomirjem Pešičem na čelu so v petek 
imeli. veliko težav z vremenom, še več 
pa sta jih imela večkratna državna 
prvaka Čuturič in Miklavc, ki sta se 
komaj rešila skozi repesaž, v finalni 
tekmi pa sta izgubila prvi niz.
Na koncu sta vendarle pobrala 125.000 
tolarjev nagrade, pri dekletih pa je to 
uspelo Oblakovi in Sirkovi, ki sta 
zaslužili polovico manjšo nagrado.

Nogomet
PIRANČANOM TURNIR V KORTAH
V kortah je bil prejšnjo nedeljo 
tradicionalni nogometni turnir mlajših 
dečkov letnik 1990. Sodelovalo je kar 
osem ekip po tekmah v skupinah pa so 
se v polfinale prebili mladi nogometaši 
Kort, Izole, Portoroža-Pirana in Kozine.
V polfinalu so mladi nogometaši NK 
Portorož-Piran s 3:0 premagali ekipo 
JAdran Šepiča, vdrugi tekmi pa so 
mladi nogometaši Avtoplusa Korte s 
6:2 premagali sosede iz MNK Izola. V 
boju za tretje mesto so nato igralci iz 
Kozine s 3:2 premagali mlade Izolane, 
tekma za prvo mesto pa je bila zelo
izenačena in se je končala z rezultatom _________
1:1. Zmagovalca so tako odločile šele 
enajstmetrovke po katerih so bili boljši Pirančani in z 
rezultatom 4:2 osvojili pokal najboljšega moštva.
Za najboljšega vratarja so izbrali Markežiča (NK 
Portorož-Piran), najboljši strelec pa je bil Bužan
/Toriron v or\ i A \

Organizatorji turnirja se zahvaljujejo NK Avtoplus Korte 
za uporabo igrišča in hišniku Kutiču za vso njegovo pomoč 
ter sponzorjem za njihov prispevek. Pomagali so jim: 
Emonec, Pivovarna Union, Pivovarna Laško, Stavbenik, 
Diskont BAjt, pekarna Todor, Fastfood Veni, Skiper Emil, 
čistilnica MAra, zelenjava Celestina, Leviš, Trco, gr. Cava, 
NLB, Art foto, Kras Sežana, Morer, Avto Jereb, Aladino 
BAr, Mesnica Jelenov kal, črpalka OMW Škerlič pri 
Hipermarketu,Sadje zelenjava Vital, Perutnina Pivka, 
mesnica GArdina Lucija, IGT, Sonja Mikac, sp Marsič, 
Instalacija d.o.o., Marina Koper, Koprčanka, Noč in Dan, 
Ekrem in zavarovalnica Triglav.
Avtomobilizem
Jereb in Kurent končala že med prvo HP
Na Martinskem rallyju, ki je potekal v soboto in 

nedeljo v Dugem Selu vzhodno od Zagreba, sta 
nastopili tudi dve Slovenski posadki. Andrej Jereb 
in Metod Kurent (seat ibiza), dvakratna zmagovalca 
dirke in tudi letos prva favorita, sta zaradi okvare 
motorja odstopila že na prvi hitrostni preizkušnji.

KAPUČINO

Rokomet in poštne znamke
Zanimivo razstavo poštnih znamk z rokometnimi 
motivi je pripravil Gorazd Budal (brat nekdanje dobre 
rokometašice). Razstava je vredna ogleda, Gorazd mi 
je na kratko opisal eksponate.
Najstarejša je znamka Avstrije izleta 1959.
Znamke so bile največkrat izdane ob olimpijskih igrah 
in svetovnih prvenstvih. Zanimivo, da so med 
izdajatelji tudi nerokometne države. Najzanimivejše 
znamke so iz leta 1972, ko so rokomet priznali kot 
olimpijsko panogo.
Zelo so se potrudili Črnogorci, kateri so ob nastopu 
ženske ekipe Budučnosti v polfinalu proti Krimu 
(2000/01) izdali znamko in tako napovedali osvojitev 
evropske krone. Ostali so brez krone, znamko pa 
imajo.
Slovenija ne premore rokometne znamke, ima pa zato 
Eurofest prvi priložnostni rokometni žig. Ob obisku 
predsednikov (države in RZS), je bila podana pobuda, 
da bi ob Evropskem prvenstvu leta 2004 izdali blok 
znamk z rokometnimi motivi. Želja Gorazda je tudi, 
da bi ob 15. Eurofestu izdali priložnostno znamko in 
tako Izolo zapisali filatelistom.

Taborniška sezona je že za nami, 
nezadržno pa se bliža vsakoletno 
taborjenje. Taborjenje predstavlja v 
vsakem rodu višek sezone in dela v 
rodu. Taborjenje je namenjeno prav 
vsem članom rodu, ter vsem tistim, ki 
si želijo preživeti deset dni v naravi, v 
prijetni družbi, s pestrim in 
nevsakdanjim življenjem, z novimi 
izzivi, doživetji in odkritji!
Zakaj ne bi tudi vi spoznali čare in 
lepote Bušeče vasi z okolico?!
Kaj pa se bo dogajalo na samem 
Taborjenju ? OOOGROMNO ! 
Taborovodja je pripravil zanimiv 
program, ki ne bo dal miru niti ponoči, 
čez dan pa bomo v gozdni šoli obnovili 
znanja postavljanja šotora, lokostrelstva, 
se odpravili na nenavaden orientacijski 
pohod, pomerili v raznih 
igrah,...Posvetili se bomo preživetju v 
naravi-naučili se bomo postaviti bivak in 
ognjišče ter si skuhati topel obrok. 
Sprehodili se bomo po dolenjskih 
gričkih, spoznali običaje, narečje in 
znamenitosti. V bližnjih Klunovih 
toplicah in reki Krki se bomo kopali in 
igrali razne vodne igre. Adrenalinski 
naboj bomo doživeli na progi preživetja, 
se preoblekli v Vikinge, izdelali razne 
pionirske objekte, učili taborniških 
veščin, samostojnosti in dela v skupinah. 
Zvečer se bomo vsi skupaj družili ob 
ognju in peli ali se igrali razne igrice in 
še in še!!!

___________ Še vedno niste čisto prepričani, da vam
bodo starši dovolili iti z nami ?' No prava 

primorska trma in pogum tudi še nekaj veljata, zatorej 
se le ne predaj in vztrajaj do končne zmage!
Vodstvo Taborjenja in vodniki se bomo potrudili, da 
vam bo kar najmanj dolgčas Pripravili vam bomo tudi 
še kakšno presenečanje!
Veselimo se srečanja na taborjenju do takrat pa 
taborniški pozdrav!
KDAJ ? Redni tabor (šolski otroci): 18. do 27.07.2002 
Klubovski tabor (starejši taborniki z družinami idr 
občani): 27.07-11.08.2002
KJE ? BUŠEČA VAS ob Krki, Dolenjska (med 
Kostanjevico in Brežicami)
KOLIKO ? Za člane RJS Izola : 27.000 SIT + prevoz 
Za nečlane oz. šolske otroke : 30.000 SIT + prevoz 
(vključuje bivanje v šotorih na ležalnikih z blazinami, 4 
obroke na dan, organizacijo in izvedbo 10 dnevnega 
programa)
INFORMACIJE in VPLAČILA !
Vsako sredo in petek od 19:30 - 20:30 v Taborniški sobi v 
Livadah (poleg O.Š. Livade-športna dvorana) ali na GSM 
031/377-588
Za program in organizacijo je na taboru odgovoren 
taborovodja, za varstvo in varnost vaših otrok ter za 
izvedbo programa bojo skrbeli vodniki z večletnimi 
izkušnjami, na tabom imamo tudi starešino, medicinsko 
sestro in kuharja. Spisek obvezne opreme dobite pri 
vplačilu!

/
>4/

POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Športi

Dočakali smo nekaj dežja in Eurofest. Kar 
nekaj rokometnega sveta je v Izoli. Ob 
jubileju je bila tudi otvoritev na najvišjem 
nivoju. Tudi letos smo priča, vsem barvam, 
pa tudi nekatera imena dvigajo kakovost

rokometa. Najzanimivejše je še vedno med 
najmlajšimi. Koliko fantazije in 
neučakanosti, dokazovanja noče in noče biti 
konec. Pozornost si zaslužijo tudi mladinske 
reprezentance, nič manj ni zanimivo tudi na 
ostalih tekmah. Tudi letos imam največ 
znancev med sodniki, nekaj je tudi tujih. Vse 
se vrti okoli rokometa, celo nekaj "uradnih" 
izjav o novem prvenstvu je bilo povedanih. 
Da so "moži v črnem" zelo dobro obveščeni, 
ni nobena skrivnost. Imeti platno in škarje 
vemo, kaj pomeni. Seveda, nobeden ne bi dal 
roke v ogenj, vendar jih jaz jemljem zelo 
resno. V senci Eurofesta klubske aktivnosti 
nekoliko počivajo. Kljub vsemu pa je klubsko 
dogajanje le prineslo nekaj novic. Ob 
igralskih odhodih se poslavlja tudi dosedanji 
trener Fredi. Pot ga ne pelje daleč, pri sosedih

v Kopru bo "služil". Tako se samo od sebe 
ponuja vprašanje novega izolskega trenerja. 
Ob šepetanjih, naj bi bil od zelo blizu, je 
najbližji Igor Foklar. Več trenutno tudi 
"ulica" ne more povedati. Pravi toplotni udar 
se rokometašem šele približuje, vendar ima 
uprava vse pod kontrolo in obljublja 
najboljšo rešitev. Izolska dekleta, glavnina se 
hladi na Švedskem, uživajo in pomagajo 
najmlajšim pri nastopih na turnirju. Manj kot 
mesec dni in ponovno bodo v polnem 
zagonu. Želje z leti rastejo, tako da bodo 
morale biti "pridne" in maksimalno napolniti 
akumulatorje. Ob vsem, pa bo najboljše 
poiskati senco in...

http://members,xoom,Virgilio,it/ArgoCiano/
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VESLAČI NE MIRUJEJO
Ta vikend se je v puljskem zalivu odvijala tradicionalna mednarodna veslaška regata 
pod imenom "ISTRA -100". Udeležba je bila precej okrnjena saj se starejši veslači 
pripravljajo na tekme svetovnega pokala Uuzem, Munchen) in na bližajoča se svetovna 
prvenstva (Genova, Trakijal. Tako so na regati sodelovali veslači mlajših kategorij 
(pionirji, mlajši mladinci! in veslači kateri se niso uspeli prebifl v višji rang tekmovanj. 
Na regati so sodelovali klubi iz Istre in hrvaškega primorja ter slovenski obalni klubi. 
Veslači iz sosednje Italije so imeli izbirno tekmovanje za reprezentanco tako, da se 
regate niso udeležili.
Veslači veslaškega kluba "IZOLA" Izola smo tekmovali zelo uspešno. Pionirji so osvojili štiri 
krat 1.mesto in eno 2.mesto. Tekmovali so v enojcih in dvojnem dvojcu. Medalje so osvojili: -
Marko PERUZIN, Borut REŠČIČ, Anže ŠIŠKO, Dejan SANDIČ, Jakob MARKUŽA in Tim GORNJEC.
Mlajša mladinka Tea OKORN je osvojila dva krat 3.mesto in to v enojcu ter v kombinaciji s 
piransko veslačico v dvojnem dvojcu. Mlajši mladinec Miha HOTUJEC pa je v svoji skupini v 
enojcu osvojil 3.mesto. Mladinca Mitja BEMBIč in MatKO BEADER sta se v dvojnem dvojcu 
uvrstila na 4.mesto, kar je glede na količino opravljenega treninga v zadnjem obdobju in na 
poškodbo Marka tudi dober rezultat saj je bil zaostanek za vodilnimi minimalen. Ekipno smo 
pristali na ó.mestu za veslači iz koprskega Nautilusa. Pokal za najboljši tuji klub pa je tokrat 
odšel v Piran.
Na Bledu sta se v obdobju od 21. do 23. junija pripetile dve regati in sicer v petek 21.junija 
37.veslaški šesteroboj na katerem so sodelovale reprezentance Slovenije, Istre in hrvaškega 
primorja, Friuli-Venezia-Giulie, Veneta, Koroške in Dunajske regije. Veslači so tekmovali v 
kategorijah mlajših mladincev in pionirjev. V prejšnjih letih je bila ta regata namenjena 
mladincem. V skupnem seštevku je zmagala Slovenija z 79.imi točkami pred
Friuli-Venezio-Giulio z 52 točkami in pred Istro z 45.imi osvojenimi točkami......
Iz veslaškega kluba "IZOLA" Izola je slovenske barve zastopala v kategoriji dvojni četverec za 
mlajše mladinke v kombinirani posadki veslačica TCU OKORN Posadka je zasedla 4.mesto. V 
kombinirani posadki dvojni četverec za pioniije sta nastopila MarKO PERUZIN id BOZUt REŠČIČ. 
Posadka ja zasedla 1.mesto. Prihodnje leto naj bi bil veslaški šesteroboj na avstrijskem 
koroškem.
V soboto 22. in nedeljo 23.junija pa seje zgodila že 47. mednarodna veslaška regata. Nastopilo 
je okrog 900 veslačev iz 19.ih držav, kar letošnjo regato uvršča med rekordne po udeležbi. 
Izolski veslači so nastopili v manjšem številu, saj je regata štela za kriterijsko, poleg tega so bile 
razpisane discipline za starejše veslače.
Tekmovalci veslaškega kluba "IZOLA" Izola so znova dokazali, da v disciplinah v katerih 
nastopajo sodijo v sam vrh slovenskega veslanja. Bine PIŠLAR je nastopil v kategoriji lahkih 
članov in osvojil v soboto 1 .mesto, v nedeljo pa 2.mesto v enojcu. S tema dvema nastopoma si 
je Bine zagotovil mesto v članski ekipi, katera bo nastopila konec julija na svetovnem 
prvenstvu za B člane v Genovi. Dekleta so tudi uspešno nastopala. Veslačica Mejile JERMAN je 
osvojila 5. in 4.mesto v enojcu, skupaj z Aleksendro PRELAZ v dvojnem dvojcu pa v obeh 
tekmovalnih dneh dvakrat 1.mesto. Aleksandra se v enojcu prvi tekmovalni dan ni uspela 
uvrstiti v finale, dočim je v nedeljo zasedla S.mesto v velikem finalu.
Mejde JERMAN sije z uspešnima nastopoma v enojcu zagotovila nastop na svetovnem članskem 
B prvenstvu v Genovi. Za nastop v dvojnem dvojcu s Prelaz-ovo pa bo potrebno še izboljšati 
čas s katerim bi bila zagotovljena uvrstitev vsaj med 12 najboljših na svetu.
Mladinec Eniad RASTODER je tokrat podlegel preveliki želji za uspešnim nastopom. V soboto 
seje uspel uvrstiti v mali finale in zasedel 2.mesto, dočim je v nedeljo zasedel 6. mesto v malem 
finalu. Ernada so težki treningi v zadnjem obdobju precej utrudili, tako da je prišlo do 
zasičenosti in preutrujenosti, sicer pa se bodo v naslednjem obdobju veslači srečevali na trening 
testih na Bledu, kjer bo še priložnosti za dokazovanje in uvrstitev v reprezentančne vrste.
V juliju nas čaka tekma v Trstu (14.7.) in konec mesca svetovno prvenstvo za B člane v Genovi 
(25.-28.7.). Vsekakor pa bo v slovenskih reprezentančnih veslaških vrstah v naslednjem 
obdobju precej "vroče" predvsem zaradi zadnjih dogodkov pri sestavi kombiniranih posadk. A 
o tem raje prihodnjič ko bo že kaj več pricurjalo na dan po nekaterih opravljenih mešanjih 
favoriziranih posadk. (Vlado KRULČIČ)

ARGOVCI USPEŠNI V PUMI
Veslači VK Argo Izola so sodelovali na veslaški regati v Puli in dosegli nekaj lepih uvrstitev.
V enojcu je pri pionirjih zmagal Luka Krajcar, drugi pa je bil Jan Zuliani. V drugi skupini je 
bil Goran Krajcar drugi, Luka Brazzati pa tretji. Boštjan Pavletič je bil tretji, Luka Koršič pa 
četrti.
Pri pionirkah je v enojcu Vanja Pavletič zasedla tretje mesto, med mlajšimi mladinkami v 
dvojnem dvojcu pa sta bili Mateja Štrancar in Tadeja Rehar četrti.
Pri mlajših mladinkah je bila v enojcu Tadeja Rehar četrta, enako kot Rajko Hrvat pri mlajših 
mladincih. V enojcu mladincev je Andrej Mezgec zasedel drugo mesto, Kristjan Kerin je bil 
tretji, Gregor Macarol pa četrti. V dvojnem dvojcu pri mladincih sta bila Andrej Mezgec in 
Gregor Macarol tretja.
Pri članicah je bila v enojcu Maja Rehar druga, pri članih pa Miljen Vidakovič četrti. V 
članskem dvojnem dvojcu sta Miljen Vidakovič in Mitja Gerževič osvojila četrto mesto.

VESLAŠKI KLUB "IZOLA11 IZOLA 
ORGANIZIRA TEČAJ VESLANJA
Konec šolskega leta se nezadržno bliža in s tem tudi začetek poletnega 
TEČAJA VESLANJA, ki bo trajal od ponedeljka 24. junija pa vse tja do konca 
avgusta.
VABIMO vse učenke in učence letnika 87' in mlajše (do letnika 93'), da se nam 
pridružijo na plaži hotela Delfin na obrobju izolske marine. Vpišete se lahko 
vsak dan (tudi pred koncem pouka) od 18. ure dalje v klubski pisarni ali pa kar 
pri trenerju Vladu KRULČIČ-u. Organizirani bodo tudi dnevi odprtih vrat, 
poleg tečaja veslanja bo organiziran pohod na Triglav, najboljšim tečajnikom 
pa bo omogočen ogled ene izmed jesenskih veslaških regat. Če ti je všeč morje 
in živ-žav ob njem pridi, ne bo ti žal.

Izjava za javnost
"POMOČ SLOVENSKIM RIBIČEM!''

Zveza za Primorsko izraža veliko zaskrbljenost zaradi težav in položaja 
v katerem se nahaja slovensko morsko ribištvo. Neurejeni odnosi s 
sosedo Hrvaško ta položaj še dodatno zaostrujejo.
Slovenija nima druge možnosti, kot da izdatno podpre preostali del 
slovenske ribiške flote in omogoči uspešno poslovanje zasebnih ribičev. 
Podpiramo zahtevo za izplačilo pomoči pri predelavi plave ribe; za 
povračilo škode, ki jo je povzročilo cvetenje morja; zahtevamo krepitev 
subvencij pri ulovu plave ribe.
ZZP pričakuje večjo in uspešnejšo aktivnost pri zagotavljanju izvajanja 
maloobmejnega sporazuma na področju ulova in transporta rib ter 
seveda ureditve meje.
Od zunanjega ministrstva pričakujemo aktivnost pri zagotavljanju 
meddržavnega sporazuma o ulovu plave ribe v hrvaškem morju. 
Podpiramo stališče Ribiške zadruge Izola in sindikata agroživilstva v 
konfederaciji sindikatov 90, da se ribičem zagotovijo pogoji delovanja, 
ki bi bili primerljivi s pogoji v EU.
Sindikati v obeh državah verjetno hitreje in lažje poiščejo skupen jezik 
in izhod iz nastale krize, zato želimo, da naši sindikati storijo vse, da do 
rednih pogovorov pride čimprej.
ZZP bo storila vse, da se tu izpostavljena vprašanja hitreje rešijo, zato 
bo pozvala vse politične stranke v Hrvaški Istri na skupen pogovor o teh 
in drugih vprašanjih.

Predsednik OO ZZP Izola 
Aleš Bohinec

Združenje borcev in udeležencev NOB Izola 
Vabilo

vabimo Vas na kulturno - družabno prireditev, ki jo v okviru 
praznovanja 11. julija, občinskega praznika, prirejata občina Izola 

in ZB in udeležencev NOB Izola V SObOtO, 13. G. 200Z 
Prireditev se bo začela ob 16. 30 uri v Kulturnem domu v Izoli z 

odprtjem razstave o naši organizaciji, nadaljevala pa se bo v Rivieri 
z družabnim srečanjem ter kulturnim programom.

Vabljeni!

KMN MOTOKULTIVATOR ORGANIZIRA
2S.OBLETNICO KLUBA MOTOKULTIVATOR

. ali
MIŠOV MEMORIAL

MEDNARODNI DNEVNO NOČNI MALONOGOMETNI TURNIR

KORTE NAD IZOLO (pri osnovni šoli)
V PETEK 5.7 ZVEČER in SOBOTO 6.7.

SISTEM: 5 +1 
prijavnina: 15.000 SIT

IGRA SE OB VSAKEM VREMENU!
HRANA IN PIJAČA BO DOBRA, MUZIKA PA ŠE BOLJ 

info: 041 626 574 Andrej, 040 240 982 Ferdinand, 041 811 674 Alen
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OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA
JAVNI RAZPIS

ZA DODELJEVANJE
SREDSTEV NAMENJENIH POSPEŠEVANJU 

TURIZMA, KI SE PODELJUJEJO 
PO POSEBNIH SKLEPIH

L Predmet razpisa je dodeljevanje sredstev namenjenih 
pospeševanju turizma, ki se podeljujejo po posebnih sklepih

II. Sredstva se dodeljujejo pravnim osebam, posameznikom, 
društvom ali neprofitnim organizacijam, ki se izkažejo, da so 
po organizacijski in finančni plati sposobne izpeljati 
posamezno prireditev ali dogajanje.

III. Sredstva se dodeljujejo na osnovi kriterijev in pogojev, 
določenih v Pravilniku o merilih in kriterijih za porabo 
sredstev namenjenih pospeševanju turizma, ki se podeljujejo 
po posebnih sklepih (Uradne objave občine Izola 14/02)

IV. Sredstva se odobravajo do zaključka proračunskega leta 
oziroma do porabe razpoložljivih sredstev.

V. Vloge morajo vsebovati naslednje elemente:
1. Podatke o organizatorju prireditve,
2. program in opis prireditve,
3. cilji prireditve in pričakovani promocijski učinki prireditve,
4. prikaz predvidenih prihodkov in stroškov prireditve,
5. predvidena lokacija prireditve.

VI. Sredstva odobrava županja na podlagi sklepov Upravnega 
odbora Zavoda za turizem Izola.

VII. Pri sklepanju o dodeljevanju sredstev bo Upravni odbor 
upošteval predvsem naslednje kriterije:

- prireditev ali aktivnost prispeva k bogatejšemu turističnemu 
produktu kraja,

- obujanje tradicij, ki so lahko pomembne s turističnega vidika,
- verjetnost, da prireditev ali aktivnost postaneta tradicionalna 

ali stalna oblika turistične ponudbe v mestu,
- angažiranje širšega kroga ljudi ali vzgoja prebivalcev za 

boljši odnos do okolja ali aktivnosti, ki gredo v prid razvoju 
turizma,

- neposreden ali posreden vpliv na povečanje turističnega 
prometa v občini,

- izvirnost pri konceptu ali izvedbi,
- pozitiven odziv medijev ali drugačen pozitiven vpliv na 

imidž mesta,

VIII. Delež sofinanciraja prireditev, ki se obravnavajo po tem 
pravilniku je lahko največ 500.000 SIT in največ 30% celotnih 
stroškov, kar organizator dokazuje s končnim obračunom.

Županja 
Breda Pečan

Številka: 333-01-10/2002

PODPISI ZA REFERENDUME 
TUDI PRED UE IZOLA
Tudi pred upravno enoto 
Izola že nekaj časa poteka 
zbiranje podpisov za 
referendumske pobude, ki so 
jih različni predlagatelji 
vložili letošnjo pomlad.
Zaenkrat je znan le rezultat 
zbiranja podpisov za 
referendum o spremembi 
zakona o sistemu plač v javni 
upravi, ki so se je lotili 
slovenski policisti. V predpisanem roku jim ni uspelo zbrati 40.000 
podpisov, tako da s svojo pobudo niso uspeli.
Na boljši uspeh pa upata Nova stranka in SNS, ki sta se odločili, da 
državljane povprašata, ali so za sprejem zakona, ki bi začasno zaustavil 
privatizacijo dveh največjih državnih bank, Nove ljubljanske banke in 
Nove kreditne banke Maribor. Predlagata, naj se pred izvedbo privatizacije 
sprejme ustrezen Zakon o privatizaciji bank, s katerim bi se natančneje 
uredilo vprašanje lastninjena tega dela državnega premoženja. Rok za 
oddajo 40.000 zbranih podpisom za referendum o bankah je 19.julij.
V sredo, B.julija, pa seje iztekel rok za zbiranje podpisov za referendum, 
ki so ga predlagali člani YHD - Društva za teorijo in kulturo hendikepa, 
ki nasprotujejo določilom vladnega predloga Zakona o invalidskih 
organizacijah, ki je v postopku sprejemanja. Predlagatelji nasprotujejo 
predvsem tistemu členu zakona, ki govori o reprezentativnosti, saj po 
njihovem mnenju omenjeni zakon v ničemer ne bo spremenil položaja 
posameznikov, temveč le uzakonja monopolni položaj tradicionalnih 
invalidskih organizacij. YHD se namreč zavzema za to, da bi država na 
sistemski ravni omogočila neodvisno življenje invalidov na takšen način, 
da bi si posamezniki lahko sami urejali svoje življenje, glede na svoje 
zmožnosti, želje in potrebe.
Svet invalidskih organizacij, ki združuje invalidske organizacije, v 
katere je vključenih več kot 100.000 slovenskih invalidov, pa je 
predlagal referendum (rok za zbiranje podpisov se izteče 12.julija), s 
katerim predlagajo državljanom, naj podprejo vladni predlog zakona 
o invalidskih organizacijah, saj so prepričani, da zakon ustrezno pravno 
ureja družbeni položaj invalidskih organizacij in s tem tudi položaj 
posameznega invalida, ki neizogibno potrebuje socialne storitve in jih 
uresničuje znotraj invalidske organizacije. Med razlogi, zakaj so se odločili 
za referendumsko pobudo, navajajo, da želijo invalidske organizacije 
postati enakopravni partner in sogovornik v dialogu z državo, novi zakon 
pa jim bo to omogočil. Po sprejemu zakona bodo namreč invalidske 
organizacije lahko sooblikovale invalidsko politiko in praktične ukrepe v 
korist invalidov tako na nivoju države, kot v lokalnih skupnostih.
Izid tega pomladanskega referendumskega vala bo že v kratkem znan, v 
javnosti pa se že vseskozi pojavlja vprašanje o visokih stroških takšne 
oblike odločanja državljanov. Stroški referendumov prav gotovo niso 
majhni, vendar pa - ali ne bi lahko enako trdili za lokalne ali 
državnozborske volitve. Takšen način razmišljanja pa prav gotovo ne gre 
skupaj s principom demokratičnega načina odločanja državljanov o tem, 
kdo bo upravljal z njihovo državo. Med orodja za demokratično odločanje 
pa sodi tudi referendum, ki pravzaprav predstavlja najbolj neposredno 
možnost za vpliv civilne družbe na odločitve izvoljenih predstavnikov 
oblasti. Še prej pa morajo državljani povedati, ali se sploh želijo odločati, 
kar storijo tako, da na svojih upravnih enotah podpišejo in potrdijo 
predpisani obrazec. Ni kaj, za demokracijo seje pač treba malce potruditi. 
(K.B.)

Certifikat HACCP za Delamaris

PRVI S CERTIFIKATOM 
ZA CELOTNI PROGRAM
V Delamarisu so aprila pridobili certifikat HACCP, minuli četrtek, 
27.junija pa je bila tudi slavnostna podelitev, ki se je je udeležil tudi 
minister za kmetijstvo Franc But.
Sistem HACCP je sistematična in dokumentirana preventivna metoda 
proizvodnje varnih oziroma zdravstveno ustreznih živil, namenjena 
preprečevanju, odstranjevanju in zaznavanju tveganj od proizvajalca do 
končnega potrošnika. S to pridobitvijo je Delamaris prvi v Sloveniji ter 
med prvimi v Evropi, ki ima certificiran celotni proizvodni program: 
sardine, ribje predjedi in paštete.



11. julij - Praznik občine Izola v

TOKRAT BO PRAZNIK PREČE) DRUGAČEN
Tokratno praznovanje izolskega občinskega praznika bo nedvomno 
drugačno kot dosedanja. Pravzaprav bo še najbolj tradicionalna 
slavnostna seja občinskega sveta na kateri bodo podelili priznanja in 
nagrade ob prazniku, tokrat pa bomo v soboto 9. julija ostali brez 
tradicionalnega veseljačenja ob sardelicah ampak bomo imeli 
priložnost videti zanimiv zgodovinski spektakel, ki so ga našemu 
mestu poklonili predstavniki pobratene občine Tolentino.
Kot nam je povedal Jože Černelič, ki je sodeloval pri dogovarjanju o 
gostovanju občine Tolentino na izolskem občinskem prazniku, bodo 
nastopajoči iz pobratene italijanske občine pripravili bogat program, ki 
bo gotovo predstavljal drugačno praznovanje od dosedanjih.
Tolentino se bo v Izoli predstavil s podobami iz časov bitke z 
Napoleonom oziroma obdobjem renesanse, ki je bilo vseskozi 
povezano z različnimi spopadi in velikimi bitkami. Ena takšnih je bila 
leta 1815 tudi v Tolentinu in v spomin nanjo so v tej občini pripravili 
poseben spektakel v katerem nastopa 43 igralcev v bogatih kostumih z 
bobni, zastavami in različnim orožjem.

Najprej se bodo predstavili v 
mimohodu po Sončnem nabrežju 
(19.30 - 20.30), potem pa bodo na 
Lonki pripravili spektakel z 
imenom Zastave skozi čas. To 
pomeni, da bodo takrat nastopili 
bobnarji, metalci zastav in 
lokostrelci, poskrbljeno pa bo tudi 
za posebne svetlobne efekte.

Ker gre za prireditev, ki zahteva skrbno urejeno prizorišče bo Lonka 
takrat ograjena, ogled spektakla pa bo možen s tribun, ki bodo ostale po 
končanem Eurofestu ter seveda po interni televiziji Mandrač.

Poleg nastopajočih bodo v Izolo prišli tudi predstavniki občine z 
novoizvoljenim županom Luccianom RufFinijem na čelu in 
gospodarska delegacija občine Tolentino, katere člani se bodo v 
prostorih Hotela Riviera srečali s predstavniki izolskega gospodarstva. 
Ob tej priložnosti bodo gostje pripravili predstavitev mesta Tolentina in 
izdelkov njihove bogate usnjarske industrije. Razstava bo odprta v 
soboto 6. julija od 10. ure dalje, v nedeljo pa dopoldne. Seveda ste 
iskreno vabljeni, da si ogledate predstavitev našega edinega 
pobratenega mesta Tolentina.
Seveda pa bo ostala praznična tudi nedelja in takrat bo več priložnosti 
za glasbo, ples, sardelice in kozarec domačega, tako kot smo bili vajeni 
zadnja leta, ko je občinski praznik pravzaprav zamenjal nekdaj dobro 
obiskan praznik pomladi.

Slavnostna seja in nagrade
Na praznični dan, v četrtek 11. julija, ob 19. uri zvečer bo v prostorih 
Srednje gostinske in turistične šole slavnostna seja izolskega občinskega 
sveta na kateri tokrat ne bomo priče prepričevanju in preglasovanju 
ampak bodo občinski svetniki prisotni le zato, da zaploskajo prejemnikom 
občinskih nagrad in priznanj. Tokrat bodo lahko zaploskali trem 
posameznikom in eni organizaciji, saj bodo priznanja prejeli:
Priznanje občine Izola v obliki plakete z zlatim grbom občine Izola in 
ustrezne listine bo prejela Glasbena šola Izola ob 50. obletnici delovanja 
Glasbena šola Izola danes vzgaja in poučuje več kot 
200 otrok, pomembna so regijska, državna in 
mednarodna tekmovanja, na katerih se učenci šole 
običajno izredno dobro izkažejo. Največje uspehe na 
tekmovanjih so v zadnjih letih poželi pianisti, 
pihalci, kitaristi, godalci, flavtisti in zlasti še trobilci, 
ki se praviloma z zmago na regijskem uvrstijo tudi 
na državno tekmovanje in so tudi tam v samem vrhu.
V samem državnem vrhu sta oba zbora - Mladinski 
je pred štirimi leti na državnem tekmovanju v 
Zagorju ob Savi prejel srebrno plaketo, pred dvema 
letoma zlato in letos zopet srebrno plaketo. Otroški zbor pa je letos prvič 
tekmoval in postal z naj višjim številom točk absolutni tekmovalec 
državnega tekmovanja.

Priznanje občine Izola v obliki plakete z zlatim grbom občine Izola in 
ustrezne listine bo prejel Vojko Maver, direktor podjetja Delamaris d.d.

Izola, za uspešno sanacijo podjetja in ohranitev 
delovnih mest
Vojko Maver je s svojim delom v zadnjih letih s 
sodelavci rešil podjetje iz težkega položaja. Z uspešno 
izpeljanimi sanacijskimi programi je družba odplačala 
večino finančnih bremen iz preteklosti in ohranila 200 
delovnih mest v družbi, ki se ukvarja s tradicionalno 
dejavnostjo predelave ribjih konzerv in še drugih 
delovnih mest povezanih z družbo in pri kooperantih.

&
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Priznanje občine Izola v obliki plakete z zlatim grbom občine Izola in 
ustrezne listine bo prejel Branko Simonovič, za 10-letno uspešno vodenje 
Hotela Delfin
Pod njegovim vodstvom je Hotel Delfin v katerem je 
zaposlenih 69 delavcev, s kakovostjo svojega 
poslovanja, zbudil pozornost širom po Sloveniji, 
nedvomno pa tudi na Obali in predvsem med Izolani.
Z domiselnimi in konstruktivnimi predlogi za 
napredek Izole vrsto let sodeluje v različnih 
institucijah - občinskih, gospodarskih in političnih.
Poznamo ga kot aktivnega soustvarjalca turizma na 
obali, predvsem pa kot enega od pobudnikov 
oživljanja turizma in povezovanja turističnih 
organizacij. Predvsem pa nas kot človek združuje "v 
družbo za vse starosti" ker ima neverjeten posluh za 
mladino in iskreno topel odnos do ostarelih.

Denarno nagrado Občine Izola v višini 200.000.- SIT neto z ustrezno listino 
bo prejel Lucijan Kozlovič za uspešno delo na športnem področju
Lucijan Kozolovič je prišel v Izolo kot uveljavljen športni delavec tako na 

področju profesionalnega ukvarjanja z 
organizacijo športa, kakor tudi amaterski športni 

_ delavec. Pomembno je njegovo amatersko 
® delovanje na področju športne rekreacije in 

! ' množičnih oblik športne aktivnosti, ki so po 
njegovem prihodu v Izolo doživele velik razmah, 
med temi so tudi množični rekreativni teki 
(Martinov tek, Tek Simonček in Tek po mestnih 
ulicah). Lucian Kozlovič organizira rekreativno 

H smučanje v okviru Smučarskega kluba Izola, ki 
je dosegel zavidljiv nivo organiziranosti in 
vključuje veliko ljubiteljev smučanja, tudi 
najmlajših.
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S ■PSfmo ŽivKojič 
M Jože

I/ Aljoša Jenč
JHKKl Blaž Jurjevčič

ŽivKovič je sicer rešKi 
Kifanst, Ki seje po 

štoJtjo v Gradcu v 60. 
letih ustalil v Sloveniji m tu ustvarja. 

Srečali smo ga v mnogih zasedbah m Kot 
glasbenega spremljevalca številnih domačih 

m tujih jazz pevK. Njegov Kvartet sestavljajo 
odlični slovensKt glasbeniKi, Ki se bodo na 

festivalu predstavili predvsem z novo 
avtorsKo glasbo m tako prireditvi vdihnili 

svežo sapo domačega jazza.

Ko-slovensKo 
etnojazz sKupmo iz 

Genove oz. Ancone vodi 
slovenska jazz pianistka 

Tma Omerzo. Gre za 
zmagovalno zasedbo 

lanskega velikega jazz 
tekmovanja v Genovi. Ki bo predstavila svoj 

zadnji CD Istraha. Slišali bomo avtorske 
skladbe m m zanimive JH|

priredbe jazz standardov,

Tina Omerzo 
Gabriele Pesaresi 
t-orenzo Capello

knd a

Andor FirKlŠ
Vilmi Ugni. 

Ernest Pišič 
Zoran Vekič

OJlično obalno blues skupino sestavljajo sami 
pravi mački. Nekateri glasbeniki so bili člani 

Bakala blues benda, zdaj pa v novi zasedbi 
2'4 fearage navdušujejo in zažigajo na svojih 

koncertih doma in v tujini.

Tufi
Žarko Živkovič,v « Guarlet

i —. Garrison Fewcll
iT 21” 3 00 o-s Istralia 

P£T Tam«"yv^lSC1ii.n
lil 2100 3000.’

BLUES NIGHT
SOB S^Oarag«

Rudy Rotta* oo " Band
5000 u

www.kud-baladoor.si
info(a>kud-baladoor.si

^'n’S^lvy’SrlfiRlfro BS ^
Jk* n m n L. ml€ Banka Koper
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■ Garnson F.wull ^>|o,<,„,|, ,, N Ms1-0p,l. 
Emanuele Os, £ep,ly so r,jegovl
Attilio Zanch, fotl f,„0

Oianni Cazzola povezana z Evropo.
Poučevanje na znameniti akademiji BerKlee 

scKool of music je zamenjal za pariško mačico 
te šole tn tako spoznal evropski jazz. Nastopi 
z velikimi imeni (Fenny Golson. HcrKic Hancock.

Fred Hersch...^ so ga privedli na največja 
ameriška m evropskajazz prizorišča- Njegovega 

Koncerta v Izoli prav gotovo ne gre zamuditi.

Tamrf 
Andrea ' 

Andrea Boschetti 
Roberto AAasim 
Gabriele Pavam 

Stefano AAattei
Skupina čikaške pevke Tammy AAcCann je t.i. 
«marchtng bend«, torej mala »godba«, ki se 

občinstvu najprej predstavi z glasbenim obhodom 
po mestu. Tako bodo glasbeniki s pouličnim 

dixiejem tn bluesom pred pričetkom večera 
poživili mestne trge m tudi na tak način 

opozorili m privabili mimoidoče na festival. 
Tammy AAcCann je sicer znana tudi Kot 

izjemna gospel pevka: svoj Koncert bo obarvala 
tako s črnsko duhovno glasbo, z otožnim 

bluesom Kakor tudi norim dixiejem.

"Ludrica tuči, kar jima"
■ ali Iz soda teče, kar je notri, je nekdo napisal na priznanje...

V petek, 28. junija ob 20.30, sta v Kortah založba Kmečki glas iz 
Ljubljane in Kulturno društvo Korte predstavila srebrno knjigo 
Glasov - 25. knjigo slovenske slovstvene folklore - Mrak eno 
jutrnja. V knjigi je največ štorij iz kortežanskega sveta, ostale pa 
so iz drugih delov Slovenske Istre - najmanj pa iz 
kubejsko-gračiščanskega kota, ker je ta prostor zajel Marjan 
Tomšič v drugi knjigi te zbirke z naslovom Noč je tvoja, dan je 
moj.

Nekaj dni pred predstavitvijo Mraka eno jutmje je kulturno društvo 
Korte ročno izdelalo skromne plakate za to predstavitev in jih 
razobesilo na oglasnih deskah po vaseh svoje krajevne skupnosti. A, 
glejte vraga, mi nimamo državljanskih pravic na teh deskah! Pridejo 
raznorazni organizatorjih zabavnih prireditev in si prostor na veliko 
prilastijo, in to celo za prireditve, ki bodo šele čez 14 dni! Naša 
skromna in ljudem v KS namenjena vabila prelepijo! Užaljeni smo 
bili in zgroženi! Amaterji si ne moremo privoščiti na luksuznem 
papirju tiskanih barvno kričečih plakatov! Tudi ne posebnega lepila. 
Tudi ne ponovnega pisanja in lepljenja, kadar nam plakate tudi 
strgajo.

Pa pustimo zdaj to, saj 'Modrica toče kar jima!

Predstavitev Mraka in jutrnje je bila navkljub temu kar enkratna 
zadeva. Čeprav je bilo slabo vreme, je bila dvorana polna. Imeli smo 
ljudi celo iz Avstralije, celo mladenka iz Nepala je bila med nami! 
Prisotni so bili ljubitelji ljudskega slovstva, tako tisti širokih kot tudi 
preprostih obzorij. Lepo nam je bilo na tem večeru. Sledili smo naši 
dobri povezovalki Eleni. Nasmejali smo se ljudskim štorijam, 
poslušali ljudskega godca Vekoslava Batista, spoznali duhovno 
kulturo našega človeka, naše običaje, pa tudi starodavne jedi.

Domov smo odhajali ponosni na skoraj 200 novih pripovedovalcev 
in 50 zapisovalcev, ki so sedemtisočerim štorijam v 25. knjigah 
dodali 366 svojih. Kar nekaj novega imamo, zaradi česar smo lahko 
ponosni. In: zapisovali smo za bodoče rodove, za našo mladino! 
Zapisovali smo štorije, ki se pripovedujejo zadnjih 50 let. In kot je 
moja nekdanja učenka, danes naša znana zdravnica, ob krstni izvedbi 
Figovega topa v Izoli, rekla, daje od ponosa zrasla za pet centimetrov, 
bi lahko podobno zrasli ob Mraku eno jutmji in bi bilo tako med nami 
manj teme in več svetlobe!

Zahvaljujem se vsem pripovedovalcem, zapisovalcem in sodelavcem, 
ki so knjigi vdahnili dušo Slovenske Istre. Upam, da bo tudi iz te 
"lodrice" teklo dobro vino! Hvala vsem, ki ste na predstavitev prišli, 
ker znate ceniti naše delo!

pevce m skladatelj Rudy Rotta ir Švice.
Glasbena Kritika ga povzdiguje na evropski m 

ameriški olimp najboljših belih bluesmanov.
Njegovo kariero krasijo sodelovanja z 

naj večjimi: B. B. IČingom. Allman Brothersi. 
Johnom AAayallom,

Sugar Blue. £tto James...
Skratka, koncert,

Ki ga ne gre zamuditi!

Nada Morato, 
avtorica knjige

Brio Tir mt.uihUMr.é » j S EiuaaKMBiKMBHHHMuZ »X». i HABIMlHHMinuMHallHBHPI I Trni7 .... r/i, l

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA 
VABI NOVE TER STARE ČLANE 

V SREDIŠČE ZA SAMOSTOJNO UČENJE
Središče je prostor, namenjen vsem, ki se želijo samostojno učiti v knjižnici. 
Predstavlja dopolnilo tradicionalnemu načinu učenja in izobraževanja. Naše središče 
je splošnoizobraževalno.
Je namenjeno vsem, ki se želijo samostojno učiti ali izpopolniti svoje znanje z 
multimedijskimi programi (npr. učenje tujih jezikov, programi za osebno rast), iskanje 
informacij preko Interneta, pisanje dopisov, seminarskih in drugih nalog, tiskanje, 
izpise.

Učenje v središču je brezplačno, pogoj je članstvo knjižnice ter vnaprejšnja 
rezervacija datuma in časa učenja. Za podrobnejše informacije pokličite na tel.: 05 66 
31 282I Vljudno vabljeni!
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aledališče
Javni sklad RS za kulturne dejavnosti 
Območna izpostava Izola 
tel 66 31 380

Kulturni 
center Izola

Bazoviška 4 
Tel.: 641 55 71, 641 84 39

Sobota. 06. in nedelja. 07. iulUa 
- Sončno nabrežje. LonKa

OBČINSKI PRAZNIK
Sobota, 6. 7. od 19.30 do 20.30 - Mimohod srednjeveške, svečane povorke 

"TOLENTINO" - Sončno nabrežje in
od 22.00 do 24.00 - Srednjeveške igre: zastavonoše, lokostrelci in bobnarji, 

lokostrelski turnir- Lonka 
Nedelja, 7. 7., ob 19.30 - program za otroke, 

ob 21.00 - Zabava s plesom Igra ansambel Oktavija Brajka

Nedelja. 07. ponedeljek. 8. in torek 9. julija
Orkester mladih violončelistov na različnih lokacijah zvečer

Četrtek. II. julija 
ob 19.00 ploščad pred SGTS

-Svečan sprejem in slavnostna seja ob občinskem 
prazniku - podelitev priznanj in nagrad,

kulturni program "ROK WEBER TRIO"

ob 21.00 Manzioluev trg
- 3 BIG BAND ORCHESTRA, koncert ob Občinskem prazniku

Sobota. 13. iulua ob 16.30 - Kulturni dom
Otvoritev razstave ZZB NOB odleta 1945 do danes

9. PRIMORSKI POLETNI FESTIVAL

galerije
galerija INSULA
razstava

NAGRAJENCI DLUM 2002
Andrejka Čufer, Stojan Grauf, Dana Kočica, Oton Polak

TUBA IZOLA razstava VELIKA POJEDINA
na Gregorčičevi ulici 21 odprto od is oo do 21.00

Čebokli, Nevina Pečarič, Suzana Žorč, Suzana Ugrin, Vesna Horvatin-Pečarič in 
Zdenka Petek

JSKD Izola in KC Izola

GREGORIČ v kavarni ZVON
V kavami galeriji Zvon razstavlja v juliju domačin, samouk Darjo Gregorič. 
Čeprav je mlad (rojen 1961) se s slikarstvom ljubiteljsko ukvarja že več kot 
20 let. Začel je z navadno risbo, danes pa obvlada tudi olje na platno, pastel, 
oljni pastelin seveda tuš pa tudi vseh različnih podlag se loti. Je realist in ima 
rad pejsaže, čeprav se rad loti tudi abstraktnih fantazij in impresij 
terrazličnih eksperimentov. Sodeloval je na različnih ex temporih in 
razstavljal v restavraciji Izola, v hotelu Delfin, v Istranki v Portorožu, v 
Postojni in šekje. Sodeluje naslikarskih ex temporih v Izoli, Piranu, 
Sečovljah in Kortah.

Četrtek, 4. julij, ob 21.30 - Koper - Titov trg
Primorsko dramsko gledališče: TISTEGA LEPEGA DNE

Režija: Boris Kobal

Petek, 5. julij, ob 21.30 - Koper-dvorišče Pretorske palače
Primorski poletni festival: BUZEC ON, BUSCA JAZ

Režija: Boris Cavazza

Sobota, 6. julij, ob 21.30 - Koper - Titov trg
Jug.dramsko pozorište Beograd: SKOPUH (SKUP)

Režija: Jagoš Markovič

Nedelja, 7. julij, ob 21.30 - Koper - Titov trg
Jug. dramsko pozorište Beograd: SKOPUH (SKUP)

Režija: Jagoš Markovič

Ponedeljek, 8. julij, ob 21.30 - Koper - Titov trg
Primorsko dramsko gledališče, PPF: ZDRAHE

Režija: Vito Taufer

Torek, 9. Julij, ob 21.30 - Koper - Titov trg
Primorsko dramsko gledališče, PPF: ZDRAHE

Režija: Vito Taufer

TEOZOFSKO DRUŠTVO V SLOVENIJI, KROG SURYA KOPER
vabi na predavanje

MARY ANDERSON (izAdyara,Indija)

DRUGI BREG
v torek Q.julija ob 20. uri v sejni dvorani Gledališča Koper

Za prevod iz angleščine je poskrbljeno

Darjo Gregorič živi s slikarstvom in bi rad živel od slikarstva saj mu tovrstno 
ustvarjanje pomeni največ. Po njem ga tudi poznamo. To je Darjo - tisti ki 
slika.

kavarna ZVON Razstava Darjo Gregorič

kino ODEON
ČETRTEK, 4.7, PETEK SOBOTA, 6.7., NEDEUA, 7.7., P0NED., 8.7. in TOREK, 9.7.2002
VEČ KOT DEKLE ob 19.00 (Crossroadsj, mladinska romanca 
Režija: Tamra Davis / Vloge: Britney Spears, Anson Mount, Zoe Saldana, Tary Manning;

SOBA ZA RANI KO ob 21.00 (Panič Room), triler
Režija: David Fincher / Vloge: Jodie Poster, Kristen Stewart, Foresi Whitaker, Dwight Yoakam;

SREDM0.7.2002
VEC KOT DEKLE ob 19.00 (Crossroadsj, mladinska romanca

Letos ostajamo v stiku s filmsko umetnostjo tudi v vročih večerih v ohlajeni dvorani!

Art KINO - Odeon
sreda 10.7. ob 21 uri
MEMENTO presentljiva triler drama - Film noir
Režiser: Christipher Nolan / Glavne vloge: Guy Pearce, Carrie-Ann Moss, Joe Pantliano 
/ Benetke 2001, Sundance 2001 - nagrada žirije, dve nominaciji za oscarja 2002
"Vem kdo sem, vse vem o sebi, toda od možganske poškodbe, si ne morem zapomniti ničesar novega... ', 
razkriva nekdanji zavarovalniški agent svojo zgodbo, v kateri se je odločil poiskati morilca svoje žene in 
krivca svojih bolezenskih težav. Že mnogokrat videno zgodbo je režiser Nolan tako obrnil, da je začel na 
koncu in skozi iskanje morilca podal izjemno intelegentno podobo drobnih dogodkov, ki se kot puzzli 
sestavljajo v presenetljivo celoto. Tudi gledalcu, ki sam sestavlja svojo zgodbo, ni več jasno, kaj je res in kaj 
ni, film pa mu ponuja isto vprašanje “kje smo, kdo smo..." in postajamo vse bolj podobni junaku filma. 
Osuplo nas vrže naravnost v psiho glavnega junaka. Memento nas spominja na najboljša leta ameriške trde 
kriminalke, sledi odlični " noir" zasnovi, (podobno kot Coenov Mož, ki ga ni bilo:, ki so mu naši uvozniki 
uničili podnapise) in presega najboljše tovrstne filme zadnjih let, kot sta bila Osumljenih pet' in Sedem”



KRIMINALNE
NA SVETILNIKU SO COLI
To seveda ni nobena novica, toda če naokrog hodipovsem golo, dokaj 
mlado dekle, povrhu vsega pa se še nedostojno vede in žali druge 
obiskovalce plaže in lokalov, potem je to trenutek za posredovanje 
dečkov v modrem. Na klic iz lokala na plaži so tudi prišli, dekle, brez 
skritih namenov, povabili s seboj na postajo, o njenem ravnanju so 
obvestili zdravnika, ta pa je odredil potrebno hospitalizacijo.

POLICISTI NAŠLI GUMON
Policisti so med rednim obhodom na kopno potegnili gumijast čoln sive 
barve na katerem je bil pritrjen izvenkrmni motor Tomos 4. Ker na 
čolnu ni oznak lastnika še niso našli, morda pa bo lastnik našel čoln, ki 
ga kranijo v policijskem skladišču.

PSI SO KOT VOLKOVI
Po Danvinu drži da se je pes razvil iz volka, po policijskih zapisnikih pa 
bi lahko trdili tudi obratno. Kako sicer pojasniti ravnanje psa, ki je 
Izolanu zaklal kar 8 zajcev in še enega piščanca zraven. Policisti so hitro 
izsledili lastnico omenjenega psa in jo prijavili sodniku za prekrške po 
zakonu o zaščiti živali.

OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA
Občinski štab za Civilno zaščito

OBVESTILO
ZA OBČANE OBČINE IZOLA

Občane občine Izola ponovno obveščamo o obvezi prijave 
kurjenja v naravnem okolju (ko je razglašena velika požarna 
ogroženost se v naravi ne sme kuriti), ki je bila določena z 
Odlokom o varstvu pred požarom na območju občine Izola 
(Uradne objave Občine Izola, št. 16/2001).

Prijava poteka na sledeči način:
- občan, ki želi kuriti mora le-to prijaviti na teritorilano pristojnem 
Prostovoljnem gasilskem društvu

- ob prijavi občan dobi "POTRDILO O PRIJAVI KURJENJA", ki 
gaje dolžan imeti s seboj v času kurjenja - potrdilo o prijavi in tudi 
samo kurjenje, po določilih Odloka, nadzirajo tako gasilci, štab 
Civilne zaščite in tudi občinska inšpekcija

URADNE URE za prijavo kurjenja so:
1. za območje PGD Korte, vsako soboto med 08.00 in 12.00 uro v 
Gasilskem domu Korte, Korte 44

2. za območje PGD Izola, vsako soboto med 08.00 in 12.00 uro v 
Gasilskem domu Izola, Brkinska ulica 15

- po določilih Odloka se lahko kuri
(CE NI RAZGLAŠENA VELIKA ALI ZELO VELIKA 
POŽARNA OGROŽENOST NARAVNEGA OKOLJA):

1. v petek popoldan
2. v soboto cel dan in
3. v nedeljo dopoldan.

Vse dodatne informacije lahko občani dobijo na sedežih 
gasilskih domov med uradnimi urami v soboto:

- PGD Korte: 05/642-01-36 
-PGD Izola: 05/641-83-30 ali v
- službi za zaščito in reševanje občine Izola 

na tel. št. 05/660-02-03.
Občinski štab za Civilno zaščito

RAZLIČNE MERSKE ENOTE
Pod Belvederjem sta se udarila občana, povod pa so bile meritve terena 
oziroma zemljišča, ki ga imata v najemu. Ni povsem jasno kaj je kdo 
zagovarjal, povsem jasno pa je, da sta oba dobila lažje telesne poškodbe 
(batine) in da se bosta za takšno obmejno politiko morala zagovarjati 
pri sodniku za prekrške.

JOINT JE SPOZNAL
Nekdo je policistom sporočil, da je pri Simonovem zalivu videl 
mladeniča, ki zvijata "joint" (cigareta v kateri je tobaku dodana 
naravna surovina imenovana indijska konoplja). Policisti so fantoma 
zasegli vrečko z omenjeno posušeno travo in jo dali na analizo, njiju 
dva pa poslali na analizo k sodniku za prekrške. Občanu gredo za ostro 
oko in dobro ločevanje jointa od navadne cigarete iskrene čestitke. 
Policisti so isto snov zasegli tudi mladeniču pod Belvederjem, kamor 
so se odpravili na rutinski varnostni pregled.

NEVIHTA ODPIHNILA PSA
Tuj državljan, sicer gost izolske marine, je policistom sporočil, da je 
med sobotno nevihto v marini izgubil dragocenega čistokrvnega psa 
manjše pasme. Pesje majhne rasti in sive barve, morebitnega najditelja 
pa prosijo, da o tem obvesti policijsko postajo Izola, pa tudi lastnik se 
bo najditelju gotovo ustrezno zahvalil.

NI SPARAL S KAMENJEM
•/ X 4 «/ A

okno. Policisti so izmerili, da je neznanec razbil okno velikosti 240 x 
123 cm in v njem, najverjetneje s kamenjem naredil luknjo veliko 
meter krat meter. Za storilcem junaškega dejanja še poizvedujejo.

KNOCKAUTIRAL JO JE
Policisti so morali intervenirati v zasebnem stanovanju, saj so se 
sostanovalci med seboj sprli nato pa še stepli. Fizično merjenje sil je 
bilo tako prepričljivo, da je udeleženka zaradi udarca s pestjo v obraz 
morala po pomoč v splošno bolnico Izola. Vsi skupaj bodo končali pri 
sodniku za prekrške, seveda če bo pisarna dovolj velika za vse.

Dečki so posredovali v še nekaj podobnih, vendar manj množičnih 
primerih. Tako so posredovali, ko sta se zaradi ljubosumja sprla in 
stepla zakonca, v tretjem primeru pa je izvenzakonski partner prišel 
domov v vinjenem stanju in razgrajal po stanovanju tako glasno, da bo 
dobil kazen zaradi kaljenja reda in miru.

NORIŠČE LIVADE
Nekateri občani Livad pravijo, da se je njihovo igrišče sredi Livad 
spremnilo v kraj za najrazličnejše vrste norenja, ki jih vse bolj moti. 
Poseben problem so vozniki koles z motorjem, ki so ta kraj sredi 
naselja izbrali za večerno in nočno zbirališče kar seveda pomeni veliko 
nočnega hrupa. Menda so se zgodili tudi že pravi incidenti, zato so se 
policisti odločili za reden obhod igrišča, da bi krajanom omogočili 
kolikor toliko mimo spanje.

SKUTERJI GREJO V REMONT
Prejšnji teden so policisti zaradi tehnične neispravnosti zasegli kar 3 
kolesa z motorjem in jih oddali v popravilo pooblaščenemu serviserju. 
Seveda morajo vse stroške popravila oziroma vračanja v homologirano 
stanje plačati lastniki skuterjev, cena pa ni nič kaj simbolična. 
Mimogrede povejmo, da so policisti ustavili voznika neregistriranega 
kolesa z motorjem, ob tem pa so še ugotovili, da nima pravljenega 
potrebnega vozniškega izpita,vozil pa je seveda tudi brez čelade. 
Sodnik za prekrške ga bo gotovo zelo pohvalil.

NAROBE PO OBVOZNICI
Ni čisto jasno zakaj se to dogaja: ali so vozniki tako nespretni ali pa 
signalizacija nezadostna, v vsakem primeru je vedno več zapisov o 
voznikih, ki so na obvoznici vozili po napačnem voznem pasu. Tako je 
ravnala tudi voznica osebnega avtomobila, ki je na koncu zapeljala še v 
jarek._______________________________________

14



TRICIKLI SO NEVARNI
Očitno vožnja tricikla ni zelo varna, posebej če voznik ni čisto 
brezhiben. Tako je prejšnji teden voznik tricikla vozil preblizu desnega 
roba cestišča in se prevrnil v jarek. Vozilo je obtičalo na boku, voznik pa 
v splošni bolnici Izola, kjer so mu odredili še strokovni pregled zaradi 
suma vožnje pod vplivom alkohola.

TRČENJE V CENTRU
Čeprav je križišče v centru Izole zelo nevarno pa je bilo doslej tam bolj 
malo prometnih nesreč. Ena takšnih se je zgodila prejšnji teden, ko je 
eden od voznikov spregledal znak STOP in trčil v vozilo, kije bilo na 
prednostni cesti, tega pa je odbilo v tretje vozilo na nasprotnem pasu. 
Nastala je le materialna škoda, povzročitelj pa je dobil plačilni nalog, 
njegova zavarovalnica pa tudi.

KDO JE VOZIL
Dečki so dobili obvestilo, da je neznanivoznik v Strunjanu povzročil 
lažjo prometno nesrečo a se po nesreči ni ustavil ampak je mirno 
odpeljal naprej. Policisti so ga kaj hitro izsledili in še bolj hitro ugotovili 
zakaj po nesreči ni hotel ustaviti in počakati nanje. Opravili so namreč 
preizkus alkoholiziranosti in namerili zavidljivih 2.64 grama alkohola 
na kilogram krvi. Seveda so vozniku odredili prepoved nadaljne vožnje, 
mu začasno odvzeli vozniško dovoljenje in mu napovedali srečanje s 
sodnikom za prekrške.
Sicer pa so prejšnji teden policisti zabeležili tudi naslednje solidne 
dosežke alkotestiranja: 1.88, 1.68, 1.41, 0.99, 0.88 in 0.67 g /kg. 
Odredili so še tri strokovne preglede, v enem primeru pa je voznik tak 
pregled odločno odklonil. Trije vozniki niso imeli vozniškega 
dovoljenja, štiri skuteriste pa so kaznovali, ker so vozili brez varnostnih 
čelad.

SRAK VROČINA NE MOTI
Lahko je vroče lahko je mraz, za nas je dober prav vsak čas, pravijo 
znani izolski in uvoženi rokohitreci in kradejo kar se da.
Na plaži v Simonovem zalivu je neznanec iz dveh nahrbtnikov ukradel 
dva mobilna telefona, dva CD playerja in 18 tisoč tolarjev.
Na plaži hotela Delfin je neznanec izvršil tatvino brisače, obleke in 
denarnice v kateri sta bila dva tisočaka in ključi stanovanja.
V sobi Doma 2 topola so gostu ukradli mobilni telefon in 10.000 
tolarjev.
Na plaži v Simonovem zalivu so hotelskemu gostu ukradli vse kar je 
imel s seboj, med drugim tudi ključe apartmaja iz katerega je storilec 
kasneje odnesel še denar.
V apartma v Simonovem zalivu pa je nekdo skušal vdreti vendar je 
naredil le škodo na vratih, v apartma pa ni prišel.
V bifeju v centru mesta je neznanec gostu ukradel iz denarnice 10 tisoč 
tolarjev.
Vlomili so tudi v dva osebna avtomobila in iznjih odnesli GSM, 
brivnik in avtoradio s CD playerjem, iz šotora v Simonovem zalivu pa 
so ukradli dva mobilna telefona in nekaj denarja.

KDO BI LAHKO RABIL MREŽE?
Na policijsko postajo sta prišla dva zasebna ribiča in povedala, da so 
jima neznanci ali neznanec ukradli ribiške mreže. Škoda jeseveda kar 
velika, kdo lahko rabi mreže pa se tudi ve: ribiči za ribolov ali gostinci 
za dekoracijo. Najverjetneje pa so mreže iz objestnosti končale nekje v 
morju.

MALI OGLASI
PODRSAL GA JE
Do policistov v patrulji pa je pripeljal voznik osebnega avtomobilain 
povedal, da je doživel srečanje tretje vrste z neznanim vozilom. Med 
vožnjo iz Kopra proti Izoli je namreč v desnem ovinku vozilo iz 
nasprotne strani sekalo ovinek in pri tem sta se vozili oplazili, 
povzročitelj pa je mimo odpeljal naprej. Policisti še iščejo kakšne 
dodatne informacije.

PREHODI NISO VARNI
NA poklicijski postaji je občan povedal, da gaje na prehodu za pešce v 
Cankarjevem drevoredu povozil neznani voznik osebnega avtomobila. 
Policisti so zbrali nekaj dodatnih informacij in kmalu izsledili 
povzročitelja nesreče ter mu napisali plačilni nalog, seveda pa bo moral 
še na Kristanov trg.

BEŽANJE JE V MODI
Tudi v Simonovem zalivu je voznik osebnega avtomobila povzročil 
prometno nesrečo in s kraja dogodka pobegnil. Policisti so ga kmalu 
izsledili in mu prdali plačilni nalog ter povabilo na prej omenjeni 
naslov.

POMEN INTERVENTNIH POTI
Dobili smo jih pred dvema letoma, nekateri pa so jih pospremili s 
kupom kritik, ker so zaradi njih izgubili parkirno mesto pod svojim 
oknom ali stanovanjem. Mnoge takšne kritike je že prepričala nujna 
intervencija pri njih ali v soseščini, ko so na kraj lahko prišli gasilci,

reševalci ali policisti. Seveda pa 
vedno ni tako in še posebej 
poleti so zaparkirane tudi 
interventne poti, rezultat pa je 
lahko takšen kot v primem iz 
prejšnjega tedna, ko je 
reševalno vozilo obstalo med 
parkiranimi avtomobili, starejši 
pacient s srčnimi težavami pa je 
moral počakati, da so se do 
njega prebili peš.

- Ugodno prodam šestkotno raztegljivo mizo za jedilnico. Še zapakirana, 
popplnoma nova. tel 6417601

- INŠTRUIRAM KEMIJO • tel. 041 382 536
• PRODAM malo rabljen LIKALNI STROJ ELNA za polovično ceno. tel. 041 707621
- Rabljeno a dobro ohranjeno KUHINJO, prodam Tel.: 641 93 20 (popoldne)
- Kupim SKUTER (z dokumenti) do 200.000 Sit. Tel.: 041 821 442
- V industrijski coni (livade) oddam pisarno v velikosti 40m2. Pisarna je nova

- nerabljena v celoti opremljena. Za info. pokličite 041-413-467.
- Opel kadet S, letnik 82, registriran - PRODAM. Cena 50.000 Sit (petdeset tisoč tolarjev). Tel.: 
031 95 00 68 ali 040 39 85 09
-PRODAM JADRNICO HARLEY, 7m (IZ-332), Motor Diesel BMW-7D, Tomos4 - Roli 
Flok - Nova jadrea - Avtopilot Autohelm. Vse v odličnem stanju! info: 041 523 079
■ Ugodno prodam KOMBI DAF 400, letnik 1994,220.000 km, registriran do julija 2002, 
povišan, podaljšan. Tel.: 041 476 044
- Lesen čoln z izvenkrmnim motorjem Tomos 4 in s privezom v izolskem 
mandraču - prodam. Tel.: 05 6415100
■ Koncertni klavir YAMAHA G2 - ODLIČEN prodam. Po registru ima 6 let, igral je pol 
leta. Dimenzije 175x155 mm, črne barve. Zelo ugodno (10.000 EUR) Tel.: 041 719160
- V centru Kopra oddam ali prodam poslovni prostor velikosti 33m2. 
Tel.:05/625-91-63 ali 041/854-847
- Rabljeno spalnico ugodno prodam. Tel.: 05/641-40-41
Prodam 2-sobno komplet opremljeno stanovanje v središču starega dela mesta. 

Vseljivo takoj. Tel.: 642 1600
- Prodam jadrnico Evropa, komplet z jadri in drugo opremo. Tel.: 642 16 00
- Prodam mobilna telefona Acer G520 (8.000 SIT) in Panasonic GDX30 (10.000 SIT oz. po 
dogovoru). Tel:070/750-899
- KUPIM TELEVIZOR katerekoli znamke (ne starejši od 15 let) ter GSM (Nokia, Samsung 
ali kak novejši Ericsson) Cena po dogovoru, tel.: 070 205 430)
■V IZOLI KUPIM dvosobno stanovanje brez posrednika-pritličje ali visoko pritličje, tel 041 338419 
-Prodam citroen zx.1.8 letnik 94 registriran do sredine aprila, prvi lastnik, redno 
servisiran za 470.000 sit. tel 041-413-467
PO UGODNI CENI PRODAM novejšo spalnico v temno modri barvi: zakonsko 
posteljo z nočnimi omaricami in predalom za posteljnino, veliko večdelno garderobno 
omaro in druge manjše kose pohištva. Pokličite 031 477 904 (petek, sobota, nedelja).

je teaniK noianov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel. 05/640 00 10, fax. 05/640 0015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: sektor.tehnika@ mandrac.com 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 180 SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354/ Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola
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MOČ IN LEPOTA NA MIVKI"~ff5YS\.
V Simonovem zalivu se je konec tedna 
zgodil firvi od dveh letošnjih turnirjev v 
odbojki na mivki, katerih organizacijo je 
prevzel izolski odbojkarski klub. 
Čeprav se je, v začetku zdelo, da nekaterih 
najboljših v Izolo ne bo pa je na koncu 
vendarle bila udeležba takšna kot so si jo 
lahko le želeli. Videli smo znane 
slovenske mojstre odbojke na mivki, 
nekaj novih dvojic in veliko dobre 
odbojke. Povrhu vsega pa je bilo tudi za 
vsake oči nekaj: za moške in ženske, v 
dokajenakovrednem razmerju. Skratka, 
bilo je razburljivo za srce in lepo za oko.

Nova SEAT Ibiza. 
Lepota vzbuja zavist.

V objemu 
strasti in moči.

Od ao. 6. dalje.

Strastno lepa, z elegantno zaobljenimi linijami, komfortno notranjo opremo in 
ergonomsko oblikovano armaturno ploSčo je ustvarjena, da pritegne pozornost. 
Nova Ibiza.

PoskoCen bencinski ali dinamičen dizelski motor? Kateregakoli izberete, bo vaia 
Ibiza dovolj hitra, da ubežite zavistnim pogledom njenih oboževalcev.

Avto Jereb d.o.o.
Polje 9b, 6310 Izola • tel.: 05 616 80 00 
www.a-jereb.si SEHF=tT

DARjO GREGORIČ V ZVONU
Darjo Gregorič je
slikarski samouk v 
pravem pomenu besede. 
Začel je tako kot mnogi 
mladi ljudje, zgolj z 
ilustracijami glasbenih 
idolov, potem pa je 
dodajal nova in nova 
spoznanja, nove teme in 
nove tehnike. Razmeroma 
pozno seje vključil v krog 
tistih samoukov, ki skupaj 
iščejo nova znanja, danes 
pa njegova dela izražajo 
ustvarjalnost, ki išče več 
od poceni komercialnosti. 
Na ogled so od 2. julija v 
kavarni Zvon v Jagodju.

_ PROGRAM PRIREDITEV OD 4. DO 14.JUIIJA OB OBČINSKEM PRAZNIKU 
PROGRAMMA DELIEMANIEESTAZIONIdal 4 al 14 luglio - FESTA COMUNALE

• • • 30. junij / giugno - 5. julij/luglio Lonka - X. EVROFEST / X'edizione dell'EUROFEST
• • • 4. - 6. julij/luglio_2100_Manziolijev trg/Piazza Manzioli - JAZZ festival
• • • 5. julij/luglio 20.00 Lonka - zaključek X. EVROFESTA / conclusione delX° EUROFEST

•••6. julij/luglio
10.00-18.00 SGTŠ/SMAT - Predstavitev pobratenega mesta Tolentino / presentazione della Città gemellata di Tolentino

M.

OBČINA IZOLA 
COMUNE DI ISOLA

11.00 plaža Simonov zaliv - otvoritev Mini Izole / impianto balneare a San Simon inaugurazione della “Mini Isola"
17,00 Cetore - predaja namenu lokalne čistilne naprave za Cetore in šagra / inaugurazione dell'impianto locale di depurazione per il villaggio di Cetore, sagra
19.30 Sončno nabrežje / Riva del Sole - Srednjeveška povorka (Tolentino) / corteo medievale (Tolentino)
22.00-24.00 Lonka - Srednjeveške igre- turnir v lokostrelstvu / giochi medievali - torneo degli arcieri

7. julij/luglio
19.30 Lonka V DEŽELI TAMTARAM - program za otroke / programma per bambini
20,30 Lonka - Ansambel / complesso Ottavio Brajko

• • • 7., 8. in/e 9. julij/luglio 21,00 različnih prizoriščih v mestu - ORKESTER MLADIH VIOLONČELISTOV / nei punti scelti del centro ORCHESTRA DEI GIOVANI VIOLONCELLISTI
• * * 10. julij/luglio 12,00 Hotel Belvedere - Srečanje gospodarstvenikov "Prednosti Izole v gospodarskem razvoju"

convegno di economisti “Vantaggi di Isola nello sviluppo economico"

• • • 11. julij/luglio
19.00 SGTŠ / SMAT - Sprejem, podelitev nagrad in priznanj ob občinskem prazniku občine Izola, ROK WEBER TRIO

ricevimento, conferimento dei riconoscimenti e dei premi in occasione della Festa del Comune di Isola, ROK WEBER TRIO
21.00 Manzioliiev trg / Piazza Manzioli 3 BIG BAND ORCHESTRA

13. julij/luglio 10,00 Izolski zaliv - jadralna regata za pokal občine Izola / golfo di Isola regata d/ve/a per/a Coppa del Comune di Isola

• • • 14. julij/luglio
10.00 Koprska, Ljubljanska, Verdijeva ul./po mestu - MEDNARODNI SLIKARSKI EX TEMPORE / Via Capodistria, Via Ljubljana, Via Verdi, per la città EX TEMPORE INTERNAZIONALE DI PITTURA 

■ nadaljevanje jadralne regate za pokal občine Izola / proseguimento della regata velica
19.30 Park Pietro Coppo / parco Pietro Coppo Mandolinistični koncert (Mùnchen, Nemčija) / Concerto di mandolini /Monaco di Baviera, Germania/
20.00 Manzioliiev trg / Piazza Manzioli - podelitev priznanj udeležencem MEDNARODNEGA SLIKARSKEGA EX TEMPORE / premiazione dei partecipanti all' EX TEMPORE INTERNAZIONALE DI PITTURA
21.00 Manziolijev trg / Piazza Manzioli - koncert / concerto ANA PUPEDAN
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